
1 
 

Z Á P I S N I C A 

z 26. zasadnutia obecného zastupiteľstva  

konaného 15. decembra 2016 o 1900 hod. v zasadačke Obecného úradu v Ľubietovej 

 

Prítomní:  -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ľubietová - Ing. Pavel Zajac. 

 

Starosta obce predložil na schválenie nasledovný program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Kontrola uznesení. 

5. Všeobecno-záväzné nariadenia obce.  

6. Rozpočet obce na rok 2017-2019. 

7. Majetok obce.  

8. Rôzne. 

9. Diskusia. 

10. Záver. 

 

 

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

UZNESENIE  OcZ 26-1/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  

schvaľuje  

program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej. 

 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: - 

 
Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté 
 
 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Určenie zapisovateľov, že ste zohnali nejakú zapisovateľku?“  

Pán Ivan Kováč: „Áno.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“ 

Pán Ivan Kováč: „No, ale dohodnete sa, ja som to len...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Však dobre, my sa s ňou dohodneme a kto to je, aby sme ju 

mohli vymenovať.“ 

Pán Ivan Kováč: „Renata ... Kordíková, no ... neviem ako sa volá.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, viem už teraz, samozrejme.“ 

Pán Pavel Šimun: „Teraz ešte dáme Zuzanu, nie, či už dáme...“  
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie už ju, ak sa dá, tak ju.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „A keď nevieme priezvisko?“ 

Pán Ivan Kováč: „Snáď sa dohodnete.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Snáď sa dohodneme, viem si predstaviť, je to náročné, ako, jej 

za to zaplatíme.“ 

Pán Ivan Kováč: „Ja som to neriešil, mňa to preto napadlo, že za prvé je doma, to je jedna vec 

a druhá vec, ona je dlhoročná sekretárka generálneho riaditeľa, zápisnice píše dobre na stroji.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, ja len, aby mala čas na to.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže dobre, táto pani bude zapisovateľka, ja to meno doplním 

a overovatelia budú Pavol Šimun, Peter Sedláček.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte síce nemáme návrhovú komisiu, ale prosím Ťa Paľo, 

prečítaj uznesenie.“ 

 

 

UZNESENIE OcZ 26-2/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

určuje 
a) p. Renatu Boldišovú za zapisovateľku zápisnice 

b) Ing. Petra Sedláčeka a p. Pavla Šimuna za overovateľov zápisnice 

 

Za: Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Proti: -  

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: - 

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

 

 

3. Voľba návrhovej komisie 

 

UZNESENIE OcZ 26-3/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

volí 

návrhovú komisiu v zložení: 

 

Pavel Šimun                                                                     predseda 

Ing. Peter Sedláček                                                          člen 

Bc. Jana Majerová                                                           člen 

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

          

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

      

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  
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4. Kontrola plnenia uznesení z 25. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Ing. Pavol Kútny – hlavný kontrolór  

 

1. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

2. Obecné zastupiteľstvo určuje zapisovateľku a overovateľov zápisnice. 

3. Obecné zastupiteľstvo volí návrhovú komisiu. 

4. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o plnení uznesení z predchádzajúceho 

zastupiteľstva.  

5. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN obce Ľubietová o určení miesta a  času zápisu 

dieťaťa na primárne vzdelávanie do 1. ročníka Základnej školy s materskou školou T. G. 

Masaryka Ľubietová a o určení miesta a času zápisu na predprimárne vzdelávanie 

v materskej škole.  

6. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN obce Ľubietová o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Ľubietová. 

7. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za rok 

2015/2016, organizáciu školy 2016/2017, koncepčný zámer rozvoja školy 2016-2018, 

inovovaný školský vzdelávací program pre MŠ, berie na vedomie prevádzku MŠ a ŠKD, 

školský vzdelávací program a inovovaný školský vzdelávací program ZŠ, výchovný 

program ŠKD, dodatok ku kontinuálnemu vzdelávaniu ZŠ.  

8. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu obce Ľubietová v zmysle rozpočtového 

opatrenia č. 2 upraveného o právne služby, pokuty a penále. 

9. Obecné zastupiteľstvo poveruje  starostu obce Ing. Zajaca, aby oslovil majiteľov 

pozemkov pod miestnou komunikáciou na Podlipu, s možnosťou odpredaja v zmysle 

znaleckého posudku.   

       Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Stalo sa, dostali list, poslal som im list.“ 

10. Obecné zastupiteľstvo predbežne schvaľuje odpredaj parcely KN C 77 pre Maroša 

Podporu s manželkou, trvale bytom Debnárska 221/2, Ľubietová. OZ poveruje stavebnú 

komisiu a starostu obce vypracovaním GP a znaleckého posudku.    

       Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno, ale to sme nesúhlasili ............ ďalšie uznesenie.“ 

11. Obecné zastupiteľstvo predbežne schvaľuje odpredaj parcely KN C 575/1 pre Charlesa 

Pitlika s manželkou, trvale bytom Hollého 15915/10, Nové Mesto nad Váhom. OZ 

poveruje stavebnú komisiu a starostu obce  vypracovaním GP a znaleckého posudku.  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Neschválili sme to, tento pán je mimo, akonáhle bude 

................“ 

12. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje uznesenie, ktorým sa mení a dopĺňa uznesenie OcZ 22-

5/2013 vysporiadanie podielového vlastníctva medzi obcou Ľubietová a Ondrejom 

Mikulášom.  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno, to je vlastne, čo sme potrebovali na kataster plus tam 

je ešte vyňatie, kde ešte potrebujeme právoplatnosť vyznačiť, potom to celé pôjde na 

kataster.“   

13. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje uznesenie, ktorým sa mení a dopĺňa uznesenie OcZ 22-

9/2016 zo dňa 24.6.2016 zámenu pozemkov podľa §-u 9 ods. 2 písm. a/ a §-u 9a ods. 8 
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písm. b/ Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a to 

parcelu KN C 1358/15 o výmere 809 m2 trvalo trávny porast vedený na LV 1385 na Ota 

Hudeca, THK č. 3, BB. 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „.............. no, to sme doplnili na kataster.“  

14. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj pozemku KN C 601/2 záhrada o výmere 622 

m2 za cenu určenú znaleckým posudkom – 19,02 € za m2 pre Milana Olerínyho 

s manželkou Emíliou obaja trvale bytom Nám. SNP, Slovenská Ľupča. Celková cena za 

pozemok je 11 830,44 € a kupujúci zaplatia návrh na vklad a cenu znaleckého posudku.  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hej, tí čakajú na financie, teraz by im mali nabehnúť 

financie, potom to zrealizujú.“ 

15. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy pre MUDr. Zdenu Herkovú 

do 31.12.2018. 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To sa spravili aj doplnky, aj jednej kaderníčke, aj druhej 

kaderníčke.“ 

16. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy pre Lenku Mandyčevskú 

do 31.12.2018. 

17. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predĺženie nájomnej zmluvy pre Katarínu Hruškovú do 

31.12.2018. 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno, to je to.“ 

18. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje započítanie investície vo výške 256,96 € za zateplenie 

priestorov Autodielne Dany Mandyčevskej s nájmom na uvedené priestory.  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To sa neschválilo.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „To bol Mandyčevský? No..., k tomuto chcem jednu vetu len 

povedať, že Boris potom žiada všetky originál vložky, keďže ich predložil, vrátiť.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Jasné.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Jedna vec, treba mu písomne odpovedať, druhá vec a tretia vec 

chcel som len informovať, teda on mi to tak povedal, že nemôže si uplatniť akože odpisy, 

pretože investuje do cudzieho majetku, nie do svojho. Takže, neodpísal by som mu nič.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ako keby sa nič nedialo.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Tak veď, jasné.“ 

19. Obecné zastupiteľstvo predbežne schvaľuje prenájom miestnosti v budove súpisné č. 2 

(bývalý TIPOS) pre Alexandru Šípošovú, trvale bytom Mlynárska č. 286/41, Ľubietová, 

poveruje stavebnú komisiu vypracovaním nájomnej zmluvy. 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To je ten oný..., tuto..., ten..., tam musíme spraviť nejakú 

zmluvu.“ 

20. Obecné zastupiteľstvo zvoláva verejný hovor s občanmi na 5.12.2016 o 1700 hod.   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Stalo sa.“ 

 

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči, diskusia.“  

Pán Pavel Šimun: „K tým Holíkovcom, neozvali sa, poslal si im to?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zatiaľ nie, poslal som im lístok, každému doporučene. Lebo 

tam sú štyria spolumajitelia, čiže každému doporučene, aby všetci mali. Hej, každý dostal, 

plus znalecký posudok takisto ku každej veci.“   
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Pán Ivan Kováč: „Keď nie, tak ja sa chcem spýtať teda hlavného kontrolóra, že ja neviem,  ja 

som rád, že sme informovaní, že sme zvolili mandátovú komisiu, alebo neviem akú. Ale ja 

som si to tak predstavoval, že kontrola plnenia uznesení je niečo také, že toto..., tieto 

uznesenia boli splnené, vybavené, toto uznesenie nebolo splnené, nevybavené a prečo. Môže 

aj starosta, to je to všetko v poriadku. No a také mi to divné pripadá, no a teraz sme napríklad 

dostali stanovisko hlavného kontrolóra návrhu rozpočtu obce. No, ja som tu stanovisko nikde 

nenašiel, tu je len nejaké určené nejaké hodnoty z rozpočtu, ale stanovisko žiaľ, tu nemám. 

Tak, ako ja len to som chcel povedať, že ...“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: “Ako nemáš, čo nemáš?“  

Pán Ivan Kováč: „Neviem, čo je to teda stanovisko. Vieš, dobrý rozpočet, zlý rozpočet, 

alebo...“  

Pán Ing. Pavol Kútny: “Tam som Ti dal, tam máš dva odstavce, ktoré si môžeš kľudne 

pozrieť.“ 

Pán Ivan Kováč: „Áno, to som si ich prečítal.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: “.................. záležitosť, ja som Ti povedal, aby si si, čo je tu problém, 

bežných príjmov, teda má sa sledovať, nariadenie obce, to sú bežné príjmy, hej, máš to tu 

napísané.“ 

Pán Ivan Kováč: „Veď v  poriadku, ja si viem hodnoty prečítať, ja sa nechcem hádať, ale 

hľadám stanovisko hlavného kontrolóra.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „Ja sa tiež nehádam, čiže, tieto uznesenia, ja prečítam o nich hodnoty, 

nestačí Ti to. Ja si myslím, že celkom asi stačí. Nie, tam siahodlhé  vysvetľovanie 

potrebujete.“   

Pán Ivan Kováč: „Práve, že nie.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu, to je vstavaný návrh, sedela 

k tomu finančná komisia, debatovalo sa tri hodiny o tom, nie a tie výstupy sa zakódovali do 

tohto návrhu a oni sú tam všetky napísané, nie?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja keď tak môžem, ja by som vás prerušil. Ivan máš dačo, že 

nejaký problém? Akože povedz, ako by malo vyzerať to stanovisko hlavného kontrolóra.“  

Pán Ivan Kováč: „Ja som to povedal, veď ja si to viem prečítať, že dobre sa to robí, ja len na 

záver som si predstavoval, myslím si, že aj Filip tak robil, ten rozpočet je dobrý, zlý, mám 

takéto výhrady.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zlý, akože, odporúčalo, neodporúčalo, schválilo, neschválilo.“ 

Pán Ivan Kováč: „Dobre, veď to je jedno, na tej forme nezáleží, ja len stanovisko kontrolóra 

rozpočtu, jednoduchá vec. Tak ja len proste vyjadrujem svoj názor, no...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“ 

Pán Ivan Kováč: „No a ešte jedna vec, teda keď sme pri tejto téme, ako návrh plánu 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra, tak som sa chcel spýtať. Tuto je v bode dva, nie tri. 

Je nejaká rozpracovaná kontrola na obchodných spoločnostiach? Lebo tu píšeš, ďalší kontrakt 

je dokončenie kontroly hospodárenia obchodných spoločností, ktorý má obec majetkovú 

účasť, tak sa pýtam, že či je rozrobená nejaká kontrola.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „V akom rozsahu myslíš, rozrobená kontrola?“  

Pán Ivan Kováč: „No to ja neviem, ja len citujem návrh plánu  kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na obdobie roku 2017, hej prvý polrok. No a tu píšeš, ja som si to čítal, to ma 

zaujalo. A tu je dokončenie kontroly hospodárenia obchodnej spoločnosti. Takže, 

predpokladám, že keď dokončenie, tak je niečo rozpracované, nie, alebo nerozumiem tomu 

potom.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „ Chceš to zmeniť? Ako?“ 

Pán Ivan Kováč: „Ale nie, ja sa Ťa pýtam.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Povedz svoj názor, čo tam mám napísať, aby si bol spokojný, hej 

previesť kontrolu hospodárenia, tak to spravíme?“ 
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Pán Ivan Kováč: „Ja neviem, či sa nerozumieme, myslím, že hovorím slovensky.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, on sa  pýta, že či skrátka máš niečo rozpracované na 

spoločnostiach.“ 

Pán Ivan Kováč: „Keď dokončenie, tak začiatok bol kedy, alebo čo sa robilo neviem, pýtam 

sa len.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Vieš, že plán 6 500 kubíkov nie je naplnený. Uzavreli ste to na tom 

poslednom sedení, že teraz to nemôžeme uzavrieť, pán konateľ povedal, pretože mi nevie 

povedať, koľko tých kubíkov on je schopný vyprodukovať v pomere a, b, c, hej. Tak čakám,  

keď to bude schopný vedieť povedať. Veď sa to bežne robí, že sa v decembri tento pomer 

dá.“  

Pán Ivan Kováč: No veď v poriadku, tak si mi odpovedal, takže máš začatú kontrolu.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „Tak Ti vysvetľujem.“  

Pán Ivan Kováč: „No veď dobe, v poriadku.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, nech sa páči ešte, nejaké...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Už keď sa takto bavíme, ešte dobre by bolo, že ak náhodou, lebo 

naozaj to nesledujeme. Že ak náhodou niektoré uznesenie sa nesplnilo, resp. sa nedarí plniť, 

resp. sú nejaké príčiny, prečo sa nemôže plniť, tak tiež by som...“ 

Pán Pavel Šimun: „Aj z predchádzajúceho.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Teda nie len z predchádzajúceho, ale aj predtým no, rozumieš.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No, dobre. Ako si to predstavujete, že teda nejakú správu? 

Ako v tomto bode nejakú správu, alebo ako.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: Ak náhodou Paľo zistí, že napr. toto sa ešte nesplnilo, alebo čo, tak 

treba to...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja s tým nemám problém.“ 

Pán Ivan Kováč: „No veď jasné, nejde o Teba.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, ešte niekto?“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja sa spýtam len jednu vec, v programe potom v rôznom budeme 

odsúhlasovať plán kontroly činnosti hlavného kontrolóra.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno, ja som si to poznačil, aby sme na to nezabudli.“ 

Pán Pavel Šimun: „Dobre.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči ďalšia otázka. Ak nie, poprosím o uznesenie.“ 

 

 

 

UZNESENIE OcZ 26-4/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie 

správu o plnení uznesení prednesenú hlavným kontrolórom obce.  

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová  

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  
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5. Všeobecno-záväzné nariadenia obce Ľubietová  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „VZN obce Ľubietová o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Poprosím Ing. Petra Sedláčka, sme 

tu sedeli na komisii. Boli prizvaní aj občania, takže ako...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ja som vám v podstate ešte asi minulý týždeň, som to stihol, som 

vám  poslal všetkým to, čo zasadala komisia ŽP dňa 6.12. a k akým záverom, resp. k akým 

odporúčaniam sme prišli. Myslím si, že bavili sme sa o tom dosť dlho a dosť seriózne na to, 

že  nielen poslanci a starosta, ale bavil sa s nami aj zástupca občanov pán Chládek, to 

znamená, že povedal som, že ak len 10 minút ušetríme z času, to čo sme si vydiskutovali tam, 

tak je to úplne geniálne. No takže v podstate, napísal som vám do zápisnici, ktorú som vám 

teda preposlal a ja to len tak v krátkosti poviem a upozorním, čo sme teda riešili, alebo na čo 

sme prišli. Takže, v prvom rade, prvá zmena je v §-e 4 hodnota pozemku, to mi bolo 

vysvetlené, že je to cena za stavebné pozemky, ktorá bola takmer 19,- €. Osemnásť koľko 

Paľo?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „18,58 €.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „18,58 € to znamená, že toto je v tom VZN nové.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Len to zaokrúhlime.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Len to zaokrúhlime na 19,- €.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ostatné dane sa nemenia.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ešte by bolo treba povedať, že k tomuto sme dostali aj stanovisko, 

resp. návrh pána Dr. Hlinku, ktorý podľa môjho názoru a aj podľa teda názoru ostatných 

členov komisie sa tak domotal, že sme mali vyše hodiny dosť práce, aby sme tomu aspoň ja 

neviem, slovosled atď., atď., aby sme to dali tak, aby to malo hlavu a pätu. No takže potom v 

bode §-e 7 v bode 2, písm. a, tam ročná sadzba navrhol pán Dr. Hlinka 0,033 € za každý 

začatý m2 podlahovej plochy bytu. V minulosti bola 0,065 €, názor komisie ŽP je, aby to 

zostalo na 0,065 €, tak, ako bolo. § 11 verejné priestranstvá a ich užívanie bolo malé „d“ 

Vavrinca Dunajského námestie, takže to opraviť a v §-e 11, bod 2 doriešiť trvalé parkovanie 

vozidiel, to je písmeno „d“. My sme v podstate navrhovali, že existuje, nechali sme to teda na 

zastupiteľstvo, nech rozhodne. Ale navrhovali sme ako členovia komisie, že pri trvalom teda 

parkovaní vozidiel, existuje predsa VZN o užívaní verejných priestranstiev, ktoré obec 

neuplatňuje voči takýmto občanom. To znamená, že určite navrhujeme to, aby sa postupovalo 

v zmysle prijatého VZN o užívaní verejného priestranstva.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam aby to bolo jasné. Je to pre odstavené vozidlá, nie trvale 

parkované vozidlá.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Trvale parkované vozidlá sú vraky, podľa mňa, vraky jednoznačne 

treba majiteľov upozorniť, vytypovali sme ich, povedali sme o nich, či od Huty až po neviem 

kade, jednoznačne majiteľov treba obháňať.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, tak to tam doplňme do nejakej kolónky. Dajme to tam 

do trvale parkované vozidlá, dajme za tým do zátvorky vraky, aby to tam bolo úplne jasné. 

Však my si to tam môžeme urobiť. No, ako to budeme riešiť.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „No, nielen trvalé parkovanie vozidla, ale aj vraky, lebo trvalé 

parkovanie vozidla je, aj to keď príde večer a ráno odíde. Podľa mňa využíva verejný priestor. 

Využíva verejné priestranstvo?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím, veď sme to preberali. Že keď sa za 24 hodín pohne, 

tak čo s tým urobíme, tam to nemáme čo s tým urobiť.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Tak nech sa pohne na svoj pozemok. Nech otvorí bránu a nech ide 

na svoj pozemok.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, tak teda navrhni, ako to má znieť.“ 

Pán Pavel Šimun: „To tých 24 hodín, to by som neriešil.“ 
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Pán Ing. Peter Sedláček: „Parkovanie vozidla, mimo stráženého parkoviska. Strážených 

parkovísk nemáme ani jedno.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nemáme ani jedno.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Takže parkoviská síce máme, nestrážené, na tom parkovať môžu, 

ale parkovať nebudú, pretože parkujú po trávnikoch, po chodníkoch, popred svoj dom. Takže 

toto neviem, ako to sformulovať.“  

Pán Pavel Šimun: „Napríklad, ako sa poriešia takí, ktorí tam parkujú napríklad na parkovisku 

trvalo. Má štyri autá v dome a čo teraz.“  

Pán Ivan Kováč: „To som aj ja vlastne chcel povedať. Ja som sa ho vlastne chcel dneska 

spýtať, keby bol prišiel. Vieš, tie parkovacie miesta. Potom keď nás niekto uvidí, že sme to 

pre Januška, či ako sa volá.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „No, ja som to už počula.“  

Pán Ivan Kováč: „Ja som si to bol skontrolovať. Som tam bol v sobotu, v nedeľu, cez týždeň, 

cez víkend sú tam štyri autá, teraz vo vnútri, poobede už boli štyri. Jeho autá. A to sme 

neurobili pre neho štyri miesta parkovacie. A jedno bolo zaparkované, také asi no...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Však to je to trvalé parkovacie miesta. To sa bude týkať aj 

jeho.“  

Pán Ivan Kováč: „Lenže nakoniec my sme chceli tomu kútu pomôcť, nech všetci parkujú  

a on tam má nejak usurpované štyri parkovacie miesta.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Vieš čo, stál tam aj teraz, teraz sa tam presťahoval Hudec tam, 

takže stál tam. Minule som videl aj Hronca, že tam parkoval s tou svojou dodávkou.“  

Pán Ivan Kováč: „Ale tam, akože pred jeho domom? Ja nehovorím na všetkých, ja hovorím 

pred jeho domom mal ako keby vyhradené, možno sa už dohodol s okolím, neviem. Ale zase 

štyri miesta po 600 – 700 € sme nespravili pre neho.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Viem, že je tam problém, hovoril Vlado Sklenár že keď tam 

príde, že ani oni tam nemajú kde zaparkovať.“ 

Pán Ivan Kováč: „No vidíš, aj druhí. No neviem, ako to budeme riešiť, že len jeden...“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Ľudia na to poukazujú.“  

Pán Ivan Kováč: „Chceli sme pomôcť a ešte sme sa do problému dostali.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No ako ja vám poviem, tie určité autá tam budú stáť.“  

Pán Ivan Kováč: „Veď dobre, keď má jedno rodina, dajme tomu, ale on má štyri, keď dve.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dostávame sa do takých vecí, ako sa riešia teraz v Košiciach, 

že parkovanie a toľko môžeš mať nejak, no neviem ako to ideme... No dobre, ja som povedal, 

že dneska túto vec nevyriešime. Ja osobne som za ako uplatniť minimálne dal tam tie vraky, 

trvalé vraky. Tie vraky by som tam dal určite, že bolo by jednoznačne povedané. Neviem ako, 

dajte nejaký návrh.“   

Pán Ing. Peter Sedláček: „Parkovanie vozidiel a trvalé parkovanie vozidla (vraky) mimo 

stráženého parkoviska riešiť v zmysle platného VZN.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „My sme sa o tom rozprávali vlastne aj na tej komisii. Hovorím 

ako ja poviem jednu jedinú vec, ja teraz cez sviatky si chytím, dám si vytlačiť lístky, každému 

dám za stierač a potom normálne zavolám na Políciu. Ako to nemám inak robiť, bohužiaľ len 

tak. Upozorníme ich, skrátka, že prosím Vás porušujete zákon, nemôžete parkovať na 

chodníku, na verejnej zeleni. Skrátka len hovorím, to je presne o tom. Ja som minule 

prechádzal a to teraz, aby to nebolo, že vyznieva to sprosto, len Janka napríklad, tým pádom 

sa to bude týkať aj vás. Bude sa to týkať aj Rôštu. Nebude sa to týkať len hlavnej cesty, aby 

ste si boli toho vedomí.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja presne toto isté hovorím. Vezmi si, u nás keď všetci prídu domov, tak 

päť motorov. V lete to nie je problém, dáme do dvora, ale v zime sa do dvora nedá ísť.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Takže hovorím, že tu ide o to, že teda...“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nech prídu autobusom.“ 
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Osobne navrhujem, aby to parkovanie sme stade nedávali tam, 

lebo hovorím, ako to neviem to s tým ako čo urobiť. Dajme tam parkovanie vozidla, tie vraky, 

toto budeme riešiť tak.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Takže trvalé parkovanie vozidla mimo stráženého parkoviska,  

riešiť v zmysle platného VZN, tak, či ako?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja by som to dal trvalé parkovanie vozidla a do zátvorky 

dajme vraky, hotovo.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „No, ale potom je...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No ja Ti napríklad poviem Libor, vlastne Peter Fellner, nie 

Peter Fellner, Peter, ako sa volá, Lamper, tak prepáč. Peter Lamper stál s tou svojou Felíciou 

s fúknutým kolesom takmer mi trvalo asi mesiac, kým som ho dokopal, že nech si opraví 

koleso a odíde. No a ten už odišiel a zase pre zmenu parkuje tu pred ............. Ďalšia vec, toto 

nás čaká, hovorím toto parkovanie neriešime posledný raz, lebo akonáhle sa dokončí 

„Grajciar“, ideme mať obrovský problém.“    

Pán Ing. Peter Sedláček: „Počúvaj teraz, aby to malo zmysel. Bod 2 citujem osobitným 

spôsobom môže fyzická osoba, alebo právnická osoba užívať verejné priestranstvá na a, b, c, 

d trvale parkovanie vozidla v zátvorke vraky mimo stráženého parkoviska. Tak aký to má 

zmysel.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No toto sa hovorí to, že za toto by sa malo platiť.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale v bode 2 sa píše, že môže užívať verejné priestranstvá.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Že môže, môže nikto jej nebráni. Ale samozrejme musí za to 

platiť, alebo musia potom vyberať. Ako keď ty tam máš vrak, tak vlastne by mal za tebou 

niekto prísť a povedať, že tuto zaberáš toľko metrov štvorcových, povedať toľko zaberáš, 

hotovo, star sa. Však to je presne to, on keď povie slúžiaci na ................ predajného 

zariadenia, zase že môže prísť požiadať a zato sa platí. To isté je skládka, platí sa, hej. Tam je 

vyňatá tá skládka ................“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale potom na tento bod 2 naväzuje bod 3, ktorý tak isto neriešime. 

To by mal každý občan, ktorý využíva v podstate verejný priestor.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „My tam tie výhody máme, aspoň v tom pôvodnom máme, 

určite máme, to len stiahneme z toho predchádzajúceho.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Dobre, takže môžeme sa dohodnúť na takomto znení, poslanci?“ 
Pani Bc. Jana Majerová: „Áno, napríklad ja poviem na margo toho verejného priestranstva. 

Pred Korduličov ten parčík, čo vždy vravím, že by sme ho mali viacej riadiť a čistiť. Tak tam 

normálne majú Olerínyovci stále v kuse na trávnatej ploche, či zhodený šichtung dreva ........... 

s jedlom, alebo auto. Vyzerá to úžasne, ale je to tam stále, stále, stále, stále. Čo s nimi, čo 

s takými ľuďmi.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ak vieš, tak je tam odparkované to auto stále. Tam sa 

nepohybuje s tým, že je to naozaj vrak.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Možno odpratal, no ale... No, sami si to robíme, no...“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „To chcem povedať, že potom treba určite postupovať podľa bodu 3, 

že aj daňovník je povinný oznámiť užívanie a toto treba zo strany obci kontrolovať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Tak dobre, toto sme sa dohodli, áno?“ Ďalej § 22 zruší bod 4 v §-e 

22, to je platenie poplatku, pretože bod 4 hovorí, že ak má vlastník viacero nehnuteľností, tak 

v podstate by zaplatil len za jednu nehnuteľnosť. Ostatné nehnuteľnosti by mal v podstate 

zadarmo. Takže toto, aby sme sa tomu vyhli.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Už sme pri komunálkach, aby bolo jasné.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Osma časť, miestny poplatok za komunálny odpad paragraf, ja som 

povedal § 22, takže celý bod 4 zrušiť, pretože vyhneme sa tomu, že jeden človek, ktorý má 

viacej nehnuteľností zaplatí len za jednu.“  
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Lebo doteraz to tak bolo, naozaj že keď mal viac 

nehnuteľností zaplatil len za jednu.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ďalej § 23. Takisto pán Hlinka navrhol z 0,02 € za liter 

komunálnych odpadov. Tiež nevidíme dôvod toto meniť, nech je to 0,04 € pre podnikateľov. 

To je odporúčanie komisie.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Takže meníme to na 0,04 €. “ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Všetko je čiernym tučným napísané. A takto, lebo podnikatelia, 

bolo nám vysvetlené, že mesačne sa im fakturuje 110 litrová nádoba, koľko majú 110 

litrových nádob, je to krát počet nádob, to znamená ak majú 5, tak krát 5 a krát 0,02, resp. 

navrhujeme, aby zostalo 0,04 €.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No jasne, to už opravme na 0,04 €, dobre, vyriešené.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ďalej § 25. Podniky na vrátenie poplatkov, alebo jeho pomernej 

časti.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Déčko sme hodlali zrušiť. Lebo podnikateľov, takto. Keď 

podnikanie zaniklo, podnikateľ tým, že má faktúru, tým, že teda prestane podnikať, nedostane 

faktúru, tým je to vyriešené.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „No, ale on, že keď prestane podnikať, mal by Ťa nejako, že mu 

skončilo nájom, že skončil podnikanie, alebo čo, mal by Ti to oznámiť, teda. Aby si mu Ty 

nefakturoval na ďalší mesiac, či ako?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No my keď si zoberiete, tak napríklad sme..., hovorím máme 

vymenovaných presne podnikateľov a každý má, sa mi zdá ujo Compel má dve kukačky 

a tomu skrátka fakturujeme, spravíme mu faktúru jeden raz. Čiže, ak by povedzme Compel 

skončil s obchodom, a skončí presne v júni, tak môže prísť za nami, a my skrátka mu 

alikvotnú časť z tej fakturovanej čiastky, keďže nebude produkovať ďalej odpad vrátime. 

Takto postupujeme aj pri občanov, vždy. Teda každý zaplatí za to, čo vyprodukuje. Nikto 

nebude platiť za nič.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Takže déčko vyhodiť, áno?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Déčko vyhodiť, komplet. V §-e 26, bod 1 upraviť nasledovne. Toto 

bolo také zamotané, takže. Správca dane poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa §-u 82 odst. 2 Zákona o miestnych daniach a poplatkoch zníži, alebo odpustí 

poplatok, alebo jeho pomernú časť za obdobie, za ktoré poplatník obci preukáže, že viac ako 

90 dní v zdaňovacom období sa nezdržiava, alebo sa nezdržiaval na území obce z dôvodu 

atď., a. b. c, d, až po h, ale doplniť ešte „i“  doporučujeme, pretože ak súčet príjmov všetkých 

dôchodkov nepresiahne sumu 305,- € na jednu domácnosť. Týchto 305,- € sme vlastne zobrali 

sumu, kedy bolo materiálna pomoc, nie materiálna, ale tá potravinová pomoc, tam bola  

hranica vlastne tých 305,- €. Jedná sa o takých občanov, kde napríklad súčet všetkých 

dôchodkov v tej domácnosti, ktorí tam žijú, nepresiahne túto hranicu.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No dobre, ja ešte poviem to, že Paľo ............. mal najväčší 

problém s tými 90-timi dňami hlavne s óperkami, či opatrovateľkami, ktoré chodia do 

Rakúska, lebo tvrdil, že teda oni dva týždne sú doma, dva týždne sú v Rakúsku. No ale 

hovorím, že my presne toto ako nechceme od opatrovateliek, aby zaplatili plnú taxu, lebo je 

evidentné, že polroka sú mimo. Hovorím nemám to inak ako povedať, každý zaplatí za to, čo 

vyprodukuje. Nie, keď tu nie je.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Preto sme to napísali, že ak sa nezdržiava viac ako 90 dní, lebo bolo 

tam nepretržite a tých 90 dní by nespĺňali nikto tieto opatrovateľky, pretože skutočne dva 

týždne je doma, dva týždne je preč. Takže spolu za celý rok ak nie je 90 dní doma, tak platí 

toto. Dobre, ďalej. Ešte v §-e 26, bod 2 upraviť nasledovne. Tam bol nezmysel napísaný. 

Poplatník uplatňuje nárok na vrátení poplatkov, alebo jeho pomernej časti u správcu dane 

písomne po predložení podkladov uvedených v ďalšom §-e odst. 2 tohto nariadenia. A § 27 
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presne vymedzuje, ktoré v tých jednotlivých prípadoch, ktoré potvrdenia musí predložiť, či je 

taký, či je taký, či je taký, musí predložiť patričné potvrdenie. Dobre. § 27 bod 1 opraviť 

nasledovne. To tiež bolo nezmyselne. Správca dane vráti poplatok, alebo jeho pomernú časť, 

ak poplatník požiada v zmysle §-u 25 to znamená, že ak nie je 90 dní tu, ak je študent, ak je 

v base, ak je v nápravnom zariadení, ak je na liečení, atď. tohto nariadenia a predloží doklady 

tie, ktoré sú uvedené tu. To isté sa týka §-u 27. Ale ešte jedno, to som asi preskočil, jedno 

písmeno tam bolo zbytočné.“    

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tuto je v bode 2 „jéčko“ je vyškrtnuté. § 27 bod 2, „jéčko“ sa 

preškrtlo. A upraviť potvrdenie o výške príjmov nepresahujúcu sumu...“   

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ne, to bola formálna chyba, Paľo. Nájdem to, aby sme to dokončili, 

hej? Teraz sme v §-e 27 bod 2 písm.  „i“ nahradiť nasledovne. Teda potvrdenie obce o počte 

detí zrušiť, pretože obec vie, koľko má detí a „j“ potvrdenie hmotnej núdzi od Úradu práce 

nebude, ale miesto tohto „i“ zrušeného bude to „i“ nasledovné. Potvrdenie o výške príjmov 

nepresahujúcich sumu 305,- € na jednu domácnosť. Tak, ako to bolo v predchádzajúcom 

paragrafe. No a posledné je vyvesené na úradnej tabuli bolo 2015, takže bolo 2016 a 2016, 

vyznačiť platnosť a hotovo Ale ešte chcem nájsť to áčko, kde sme to... Nemalo zmysel to 

áčko, vieš?“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To tie dane sa hlavne museli zmeniť kvôli tým hromadným 

daniam ..................“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „No, tam sa to dopĺňalo. Keďže v §-e 8 spoločné ustanovenia pre 

daň z nehnuteľností. § 8 oslobodený od dane. Bod 1 nemá a, b, c, ale je napísané 1a pozemky 

na ktorých sú cintoríny, kolumbáre a urnové háje, to znamená, že bez toho áčka nechať len 

bod 1. Je to od pozemky, cintoríny, kolumbáre a urnové háje a hospodárne lúky, pretože nemá 

toto áčko význam.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „To je vlastne, čo sa týka VZN-ka z našej strany, všetko.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči, otváram diskusiu. Poplatky sa nezvyšujú. 18,25 

€ ostáva.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „To čo som nehovoril, čo som nečítal, všetko zostalo tak, ako bolo 

minulé roky. Akurát som upozornil na to, tých 0,033 € na 0,056, čo sa týka dane bytov a čo sa 

týka za komunálny odpad pre podnikateľov z 0,02 € na 0,04 € pôvodne, aby to bolo tak.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, nech sa páči.“ 

Pani Zora Garajová: „Ja sa chcem opýtať o tých autách. My máme tiež, dve však potrebujú 

chodiť do roboty. Takže na chodníku sa nemôže, ale zase sa môže na vstupe do bráničky 

parkovať?“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Mali by ste, radšej to nechajte na ceste.  Radšej, lebo vy viete 

nemáte, ten zelený pás máte vy úzky. Ten chodník celý má meter, akonáhle pôjdete tou 

uličkou na chodník, tak už potom po chodníku neprejdete.“ 

Pani Zora Garajová: „Ale ja myslím, ako je chodník vydláždený a potom je tiež vydláždené 

smerom ku bráničke.“   

Pán Ivan Kováč: „Ten vstup do brány, myslíte.“ 

Pani Zora Garajová: „Áno, takže na tom vstupe do brány sa môže parkovať?“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Viete prechádzate chodník. To ja nemám problém keď 

povedzme tuto, ako je Miro Fellner. Tak oni parkujú na tej prístupovej komunikácii. To je 

úplne v pohode, len nesmú prekročiť ten chodník, ktorý má vlastne tie domy. Ako nie každý 

má tú uličku takú dlhú... Vy ju napríklad nemáte.“  

Pani Zora Garajová: „No a ešte chcem, neviem dlho, možno aj dva mesiace stojí pri kostole 

taká šedá asi škodovka, alebo, čo to je. Už dlho a stále na tom istom mieste. Nevidno, že by 

nejaký pohyb.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „A to ani neviete, koho to je?“ 
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Pani Zora Garajová: „Neviem, pri kostole.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tá 120-tka, čo tam je.“ 

Pani Zora Garajová: „No, tam taká šedá škodovka, asi.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No ja zistím u policajtov, cez ŠPZ-ku, že koho to je.“ 

Pani Zora Garajová: „Tam je to smerom ku doktorom.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Využíva trvalo na parkovanie. Asi to nie je vrak, nie je to vrak, však 

nie?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Má čísla. Sa mi zdá, že má čísla.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, nech sa páči ešte niekto k VZN-ku?“ Nikto, tak 

poprosím uznesenie.“ 

 

 

UZNESENIE OcZ 26-5/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  

VZN obce Ľubietová č. 14/2016 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady v zmysle predložených zmien komisiou ŽP.  

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová  

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

 

6. Rozpočet obce na rok 2017 - 2019 

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Sme v bode 6 – rozpočet obce na rok 2017 - 2019, poprosím 

predsedu finančnej komisie.“  

Pán Pavel Šimun: „Čo sa týka rozpočtu obce na rok 2017, finančná komisia sedela nad 

rozpočtom iba raz a to spolu s poslancami a starostom, kde nedošlo k zhode so starostom pri 

niektorých veciach. Nakoniec sme potom v podstate rozpočet prešli, doplnili, lebo ekonómka 

mala najväčší problém, lebo rozpočet bežnej a príjmovej časti, príjmová a výdavková nám 

zostával zvyšok nejakých 84 tis. €. Bolo ich treba rozdeliť na nejaké činnosti, keďže sme 

nevedeli nájsť zhodu, že v čom, nakoniec sme tieto peniaze rozdelili na čiastkové na opravu 

kultúrneho domu. Otázka je teraz, sú zapracované v návrhu. Otázka je, že vlastne, načo to 

všetko bude dobré, keď už nateraz máme informáciu, že sú vypísané nejaké zase fondy 

a mohlo by sa to zmeniť, čiže rozpočet už teraz je v podstate, možno..., neviem.“     

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tak Paľo tá výzva išla pred troma dňami.“ 

Pán Pavel Šimun: „No veď ja viem, ja len informujem, to čo si nám Ty povedal, o čom sme 

sa rozprávali, že bola by tá možnosť niektoré tie veci v tom kultúrnom dome poriešiť cez  

fondy. Čo sa týka ešte samotného rozpočtu, ak ste si všimli, tak príjmy bežného rozpočtu sú 

cez 800 tis. €, skoro 901 tis. €. Všetko keď sa to poupravovalo, keď si odrátate od toho školu, 

ktorá činí nejakých 300 €.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „905 €, lebo Ty si teraz prečítal tento chliev a to je 2019.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Celkové príjmy sú 905 404,- €.  
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Pán Pavel Šimun: „No tak vidíte, tak mám iný rozpočet. No tak, čo mám k tomu viac 

povedať, nič. Poviem vám toľko k tomu rozpočtu. Proste výdavková časť sa skladá 

z položiek, kde táto suma, ktorú ste počuli, keď sa odrátajú náklady na školu, ktoré idú 

priamo aj s originálmi, čo ja viem, cez 300 tis. €, tak zostane nám nejakých 500 – 600  tis. € 

a jednoducho ako sme aj povedali, že nám 84 zostal nejaký prebytok, tak keď si hneď odrátate 

to, tak máte nejakých skoro 300 až 400 tis. € na obsluhu obecného úradu a obce. Podľa môjho 

názoru, je to dosť peňazí, veľa, bolo by to asi treba troška ináč, lebo za tými peniazmi 

nevidíme nič. Ja som už aj pri minuloročnom, pri tohtoročnom rozpočte vytýkal, že napr. 

mzdové prostriedky činia cez 130 tis. €. Ekonómka mi povie, že to sú tabuľkové, s tým sa 

nedá nič robiť. No dobre, keď sú tabuľkové, s tým sa nič nedá robiť. Lenže ak mám tabuľky 

a mám nejaké predpoklady, že čo, ako, koľko ľudí má pracovať na tom obecnom úrade, 

pritom sa ženy sťažujú, že nemajú čo robiť. My nemáme organizačnú štruktúru obecného 

úradu. Organizačná štruktúra obecného úradu je z roku 1999, ktorá vôbec nie je taká, ako my 

tvoríme mzdové prostriedky. Povedali sme si na začiatku, že v týchto veciach VZN-ka a kade 

akých týchto parafónov si spravíme poriadok, nespravili sme v tom vôbec nič. No, že z toho 

vám potom vyplýva aj to, že keď napr. my pozeráme čerpanie rozpočtu, preto napr. to je jeden 

aj z dôvodov, prečo finančná komisia nevenovala toľko času rozpočtu, ako aj minulý rok. 

Minulý rok sme venovali tomu jeden a pol mesiaca a nakoniec aj tak ten rozpočet pán starosta 

si spraví tak, ako on uzná za vhodné, lebo on vie načo peniaze potrebuje. Nerešpektoval to, čo 

bolo treba a teda to, čo sa odsúhlasilo, alebo keď že dačo sa zmenilo, tak nebolo treba 

dopredu povedať zmeny. Tuná sa jednoducho spraví, vyplatí sa a potom sa povie. No, čo už 

my potom môžeme robiť. Už je vyplatené, teraz čo. Ideme sa hádať, škriepiť, vadiť. Viete, 

takže to nemá žiaden zmysel ďalej sa nejako rozpočtom zaoberať. Treba naplniť literu 

zákona, aby, lebo nakoniec sme sa dozvedeli na finančnej komisii, že ak to nespravíme 

a neodsúhlasíme, dostaneme dokonca pokutu. Tak, čo mám viac k tomu ako predseda 

finančnej komisie povedať. Na tento rok sme naplánovali nejaké veci, z toho sa polovica 

nespravila a tie, ktoré sa spravili, tak sa spravili tak draho, že jednoducho podľa môjho názoru 

predražene. Nemuselo by to tak byť. Ja to zmeniť sám neviem. Starosta tvrdí, že rozpočet sa 

nedá presne vychlievikovať, že proste vyplývajú proste nejaké veci zo života obce a tie 

jednoducho treba realizovať. Ja neviem, myslím, že štandardné veci sú u nás bežné a my si 

môžeme čiastku pohyblivú povedať, že toto na tie neštandardné veci, ale také sa nerobí. 

Takže potom, keď máme my počas roku, keď prehodnocujeme finančný rozpočet, tak 

prídeme na to napríklad, že prečerpáva sa tam, tam, tam. Potom keď si vypýtame účtovnú 

knihu a zistíme, že toto je kúpené, toto, načo je toto, načo, čo sa robí, čo sa opravuje. Ja 

neviem, spýtajte sa starostu. Viete, kupuje sa materiál, opravujú sa veci. Ja nehovorím, že 

všetko bude trvať večne. Iste, aj pokazí sa, treba opraviť. Len potom ak sa pokazí, viete, ak sa 

stále niečo... Viete, ono ak si to narátate, ono je to dosť peňazí. No takže podľa mňa, tu by 

mala byť nejaká aj zodpovednosť tých zamestnancov, o ktorých ani nevieme čo robia, hej. 

Tak tie ženy vieme, čo robia, ale tí dvaja chlapi, ja neviem, čo robia. Hej, ktorí sú zamestnaní. 

Ja ich vidím, že sa vozia na aute a to je všetko. Takže asi toľko k tomu. Vezmite si, že tento 

rok sme mali napríklad aj tých nezamestnaných. Dohodli sme sa, že natrú strechy, spravia 

toto, toto. No nespravili nič. Jednu strechu potom opravili, povedal starosta, že opravili. Či ju 

namaľovali, na klube mládeže natreli strechu. Chceli sme natrieť aj na plavárni, aj 

na kultúrnom dome. Nenatrelo sa.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na kulturáku nie.“ 

Pán Pavel Šimun: „Na kulturáku nie a čo som povedal. Na plavárni a na kultúrnom dome.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na kultúrnom dome je predsa ..................“ 

Pán Pavel Šimun: „No vraveli, že je to hrdzavé, že to treba natrieť. Ja som to nebol, kto...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „......................“ 
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Pán Pavel Šimun: „Som nevedel, ale keď sme zostavovali rozpočet, tak to bola jedna 

z požiadaviek, že tieto tri strechy treba natrieť.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „A to kto povedal? Ako...“ 

Pán Pavel Šimun: „Dano Kenický to vravel, že treba tú strechu...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na kultúrnom dome, celú tú strechu zobral vietor, treba ju 

stavať nanovo.“  

Pán Pavel Šimun: „Ja som tam nebol hore pozerať, takže neviem. Bola takáto požiadavka. 

Takže toľko k rozpočtu. Ja si myslím, že ten rozpočet je dosť veľký a je tam dosť veľa aj 

peňazí. Možno že toto je to, čo by sme čakali od hlavného kontrolóra, zo stanoviska. Či 

skutočne sú tie výdavky správne naplánované na hospodárenie. Ja osobne, ja som strašne 

zvedavý, keď budeme uzatvárať rok 2016, ako nám to vyjde všetko, koľko peňazí kde, ako 

ide. My to už vidíme, zase sú prečerpané položky, aj za predpokladu, že sme plánovali 

rozpočet. Neviem, je to ťažko, bohužiaľ, ja osobne si myslím, že je to dosť peňazí. A za tie 

peniaze by sa mohlo aj niečo opraviť, urobiť. No ale my nespravíme, viete také drobnosti, ja 

poviem napríklad. Vezmite si chodník dokončiť na Zábavu popred Silvii Rozenbergerovej, 

napríklad. Triviálna záležitosť. O cintorínoch sa rozprávame dobre už neviem 20 rokov, že by 

bolo treba spraviť chodník do katolíckeho, spraviť vchod, aby ľudia normálne... Podľa mňa to 

nestojí desaťtisíce eur, aby sa to nemohlo spraviť. Narážame na problém napríklad aj na 

verejnom hovore keď povieme, že či by ľudia nechceli priložiť ruku k dielu, že kúpi sa 

materiál, čo ja viem, navarí sa guláš a spravme si to svojpomocne. Nie, dneska už nikto 

nechce. Dnes sa všetko robí profesionálne. Potom sa nám stane, že ak budeme tieto veci 

chcieť robiť, tak tých peňazí naozaj bude málo a budeme ich raz toľko potrebovať. Takže asi 

toľko k obecnému rozpočtu. Ja poviem svoj osobný názor, ja osobne za tento rozpočet 

hlasovať nebudem. To je všetko k rozpočtu.“       

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, nech sa páči diskusia.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „Vážený starosta a vážení poslanci v tom bode rozpočet predstavuje tú 

časť výhod občanovi veď viete nariadenie, ako ďalej. A predstavuje v ňom výdavkové časti 

to, čo občania si predstavujú, že by mali platiť. Ja som nepočul, že by bolo vyhlásené, že bude 

zastupiteľstvo. Prečo ste nevyhlásili?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pán Jančík, komisia verejného hovoru, ako, ja poviem takto ..“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „Nie, nehovorte mi, čo bolo ďalej, ja sa pýtam, prečo nebolo obecné 

zastupiteľstvo vyhlásené v miestnom rozhlase, aby občania o tom vedeli, vy vyberáte dane 

a poplatky, mohli vedieť, načo tieto ich dane a poplatky budú použité a prípadne, aké akcie sa 

očakávajú. Paľo Šimun v tomto dobre hovorí, že na jednej strane sa niečo povie a na druhej sa 

úplne iné niečo robí. A rozpočet obce, veď to je najdôležitejší dokument. Vezmite si, že 

rozpočet štátu, na tom sedia dva týždne v parlamente a hádajú sa a keď sa už príjme, tak sa do 

bodky musí dodržiavať, do bodky. Nie ako tu samozrejme dodržiavať rozpočet sa nemusí a 

právny postih na to nie je. Ja sa pýtam len jedinú jednu otázku a nepýtam sa na to, čo verejný 

hovor a čo, prečo ste nevyhlásili zastupiteľstvo s programom návrhu rozpočtu obce.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pán Jančík jediný kto som tu som hlásil ja?“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „No to je jedno. Hlásili ste pohreb. Mohli ste prerušiť a ................“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nemôžem, lebo pán Škultéty sa sťažoval, že dehonestujem 

nebožtíkov.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „No neurobili ste to prvýkrát, pán starosta, môžem Vám povedať x-

krát.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dvadsiateho.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „No tak ste to mohli vyhlásiť včera, prečo ste nevyhlásili. Mohli ste to 

vyhlásiť doobeda, mohli ste to... Ja sa pýtam, prečo? Je to zámer, aby sem ľudia neprišli?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja s občanmi nemám absolútne problém. Aj s Vami.“ 
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Pán Mgr. Ján Jančík: „Viete, to ten Váš postoj, akože vy a čo by ste chceli robiť, rozpočet 

v ilegalite. Je to úplne tak, že jednoducho nie každý má internet, aj tam sa to dá schovať OK, 

nie každý má internet aby si pozrel pozvánku.  Ale keď to vyhlásite v tomto rozhlase a bude 

to v rozpočte, tak ten potrebuje nejakú cestu, tak ten potrebuje niečo, tak už by sem prišiel 

a povedal názory. Však ani Vy, ani poslanci, ani nikto z nás nie je najmúdrejší. Treba 

počúvať, čo aj iní ľudia povedia. A tí ľudia, to majú kde inde povedať, ak nie na verejnom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. Majú za Vami chodiť na obecný úrad? Majú ísť za 

poslancami domov. Ako to bolo na verejnom hovore povedané, že poslanci si ich nevšímajú, 

alebo čo. Však na to je to zastupiteľstvo, ale keď mnohí nevedia, že kedy to zastupiteľstvo je, 

tak čo. Majú sa chodiť spytovať, nebude náhodou zastupiteľstvo pán starosta a kedy, kedy 

bude toto? To majú robiť občania?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pán Jančík ešte raz hovorím, ako ja to sám v dedine 

nevyhlasujem. Hovorím, ja som doteraz naozaj nestíhal. Hovorím, vyhlásil som pohreby, 

vyhlásil som, ale vidím, že pán Škultéty si neželal, aby som vyhlasoval spolu tieto dve veci, 

ako ja som vlastne musel odísť. To mohla hociktorá baba, ktorá hlásila predajne, či sa hlási 

nejaký predaj, mohla vyhlásiť aj zastupiteľstvo.“  

Pán Mgr. Ján Jančík: „Pán inžinier, Vy ste šéf tohto tu. Vy ste mali uložiť pracovníčke 

obecného úradu, že tuto je pozvánka a Ty to o štvrtej vyhlásiš. A nie oni vyhlasujú toto, 

nevyhlasujú, ale Vašou povinnosťou je a to zamestnanca plateného z našich daní, regulovať si 

ten obecný úrad tak, aby tie pracovníčky vedeli vtedy a vtedy tri dni pred konaním vyhlási 

Iveta, Judita, Edita. Vy sa vyhovárate, že pohreb a nebol som, alebo že pracovníčky 

vyhlasujú. Čo je to za výhovorka.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pán Jančík ja sa Vám nemienim vyhovárať, absolútne sa  

nemienim vyhovárať.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „Tak mi povedzte, ako to vlastne vyhlasujete, ako budú ...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja Vám nemám ... hovorím ja som tu skrátka nebol, hovorím, 

ja som stihol vyhlásiť pohreby, hovorím, nič iné som nestihol vyhlásiť, dovidenia. Ja nemám 

čo iné povedať.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „Opýtam sa, uložili ste pracovníčke, aby to vyhlásila, keď je už platená 

tu?“    

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja osobne nie.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „A mali ste to Vy, lebo Vy ste išli, nie ja. Ja predsa za nimi nepôjdem, 

aby vyhlásili zastupiteľstvo, ani podľa mňa nikto z poslancov, to nie je ich povinnosť. To je 

Vaša povinnosť a Vy si ju neplníte.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre ďakujem, Janka nech sa páči.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „No, to s tým vyhlasovaním, nie je to celkom tak, lebo pán Škultéty 

povedal, že, jemu sa len teda nepáčilo a ľuďom, ktorí vtedy, vieme kedy to bolo, tá hudba. 

Stačí dať len ten gong, zahlásiť pohreb, stačí dať gong nový a vyhlásiť bez muziky ďalšie 

správy. Ja som to už tam chcela vtedy povedať na verejnom hovore, ako dá sa ten spôsob 

nájsť, no.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, nech sa páči k rozpočtu.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Ja ak sa môžem k tomu vyjadriť tu boli pripomienky pánov 

poslancov. Ak sa vám zdá toto položkovité vyjadrenie málo adresné, tak choďte si pozrieť 

knihy do iných obcí. Toto myslím je veľmi detailne rozdelené na jednotlivé položky. Videli 

ste niekedy? Pán starosta, bývalý starosta, to ste Vy, nie?  Toto sú detaily, tu si môžete 

porovnať, príjmy, výdaje. Hej, tu sa jedná... Ja odpovedám na určité veci pána Kováča a 

odpovedám na určité veci k tomu rozpočtu. Aby ste aj Vy boli informovaný. Ja si myslím, že 

detailnejšie postavený v podstate rozpis ani nemusí vyjsť. Chcete vedieť, že prečo a načo sa 

používalo. Tuto máte, hej. Čiže tu stačí sa baviť, z tohto veľmi rýchlo aj páni poslanci vedia, 
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čo tu sa prekračuje. Tak nech sa to nezabaľuje do nejakých takých nerecyklovaných vecí. Tak 

sa bavíme o troške položkách, a tie si môžeme vyjasniť.“   

Pán Mgr. Ján Jančík: „Stanovisko hlavného kontrolóra obce vyjadruje jeho názor, či kapitola 

tá a tá je v poriadku, alebo nie je. To nie je položkovité ako tu ukazuješ.  Povedal si mi svoj 

názor, že by si  doporučoval, aby z kapitoly tej a tej boli presunuté sem a sem, pretože v roku 

2016 sme to nedočerpali, alebo prečerpali. To je stanovisko, kde Ty skontroluješ sám, aký 

bol, pretože ten už konči a povieš tomuto rozpočtu Tvoje stanovisko, že ako hlavný kontrolór, 

ktorý dohliada na estetiku výnos hospodárenia a nakladania s  rozpočtom, by si doporučoval 

a to je tá textová časť Tvojho stanoviska, aby sa stanovilo pre nás rozdelením z tohto rozpočtu 

bodu presunuli, pretože tu nebola vyčerpaná a tu bola vyčerpaná. To je Paľo stanovisko. 

Stanovisko nie je, že v tabuľkách...“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „To je návrh.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: „Návrh rozpočtu.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „A Ty si hovoril, že ideme podľa starého, vyhodnotíme starý 

a porovnáme nový.“  

Pán Mgr. Ján Jančík: „A dáš tomu stanoviská.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Porovnáme nový, hej?“ 

Pán Ivan Kováč: „Teda ja neviem, čo Ti ukázal Paľo, ale toto je to stanovisko, akože. Jedna 

strana nie a tie tabuľky neviem, čo myslí. Ja som chcel v podstate, Ty si to v podstate 

naformuloval akoby slovné stanovisko k jednotlivým kapitolám toho rozpočtu, či ich 

doporučuje, nedobré, sú zlé, mám ich takto spraviť.“  

Pán Mgr. Ján Jančík: „Aby sme sa rozumeli, nikto Ti nič nevyčíta.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Slovné stanovisko sa doteraz robilo, ja, čo som si pozeral tie staré veci 

od pána kontrolóra Fašku, hej čo sme hovorili. Hovorilo sa detailne, sa robilo, keď sa robilo 

k 1.3., k 30.9. alebo sa robilo na ďalší rok.“ 

Pán Ivan Kováč: „To je jedno, hej.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Plnenie, stanovisko. No a teraz stanovisko k návrhu rozpočtu. Ak mi 

niekto z vás ukáže jednu dokumentáciu, že sa doteraz robilo stanovisko k návrhu rozpočtu.“  

Pán Ivan Kováč: „Tu nejde o to.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Ukážte mi jednu vec páni poslanci. Vy ste si teraz niečo vymysleli, 

hej, aby ste to tu nie oficiálne nedali do pléna a teraz zrazu začínate útočiť.“ 

Pán Ivan Kováč: „Ale kto na Teba útočí? Prečo to berieš osobne. Ja som povedal len svoj 

názor, že jednoducho som sa tu nedočítal k tomu, ešte raz to zopakujem...“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „A pritom sa sedelo na finančnej komisii, dve, tri hodiny a boli tu 

veľké hádky a nevedeli ste si to už vyjasniť vtedy.“ 

Pán Ivan Kováč: „Ja hovorím o stanovisku hlavného kontrolóra. My čo sme sa dohadovali, to 

je úplne nejaká iná vec.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja svojím spôsobom podporím Paľa v jednej jedinej veci. A to 

hovorím porovnajte si len rozpočet obce, ktorý mal x strán a zoberte si rozpočet školy, ktorá 

tiež má nejaký svoj stĺpec a rieši nejaké a podľa mňa celkom slušné financie a hovorím škola 

má tento rozpočet na dvoch stranách.“  

Pán Ivan Kováč: „Ja nehovorím o množstve strán.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „ Ja len hovorím, že hodnotou presne tak dopadla, škola nemá 

ten problém, že potrebuje si presúvať spoločných, teraz to preženiem, spoločný nákup pier, 

potrebujeme presunúť do položky nákup gúm. Podľa mňa tento problém nemá, lebo ona má 

spravené kancelársky materiál v takejto položke. My ešte aj ten kancelársky materiál máme 

rozpísaný do nejakých položiek. Ja to chcem povedať, že aj iné obce nemajú tak podrobný 

rozpočet ako ho máme my. Hej, nemajú. Ale dobre, však je to vaša vôľa, no nech tak je.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „A ešte k tomu stanovisku vyjadrenie. Ja som vám jasne povedal, 

v bežných príjmoch to máte dohliadnuť na použitie prímorských prenajatých pozemkoch, to 
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hádam stačí. Veď keď ste sa zúčastnili na tej finančnej komisii a kde ste debatovali detailne 

neviem koľko, tri – štyri hodiny ste tam boli. Ja som nebol pozvaný, no tak som neprišiel, hej. 

Tuto som vám dal bežné výdavky na čo máte dať pozor, projektová dokumentácia je vysoká, 

znalecké posudky sú vysoké, právne služby. To sú v podstate štyri, alebo päť položiek, 

niekoľko o ktorých už tu štvrtý, alebo piaty rok sa rozpráva. A nevieme ich v podstate... 

a chcete ich odstrániť a aby som vám dal na každú tú položku štyri, päť riadkov. Toto vám 

stačí, keď vám to takto napíšem, veď ste predsa vzdelaní ľudia.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči Paľo Šimun.“ 

Pán Pavel Šimun: „K tomu, čo si Ty vravel, k tomu rozpočtu. Ak si pamätáš dobre, keď sme 

robili tento ročný rozpočet, tak si tiež povedal, že takto položkovite sa nerobí, keď sme mali 

spoločné sedenie, vtedy si dlhšie vydržal a si povedal tiež, že by to bolo lepšie, keby sa to 

robilo v hrubších rysoch, nie v takýchto položkovitých. Ja po dvoch rokoch ako som sa vrátil 

do zastupiteľstva môžem povedať. Ja by som s tým problém nemal, keby si Ty rešpektoval 

nás a rešpektoval dohody, ktoré spravíme a dohodneme sa tieto peniaze pôjdu na to a na to. 

Len toto tu nie je. Toto nefunguje Paľo a to je nanič. Preto my to potrebujeme aspoň takto, 

aby sme videli kde sa tie peniaze tratia, aj tak sa podľa mňa tratia, lebo sa tam skrývajú kade 

aké veci. Monika tam poúčtuje kopu vecí, vidíme to v tom účtovnom denníku. Ja si myslím, 

že bez nich by sme určite vedeli vyžiť. Ja len toľko k tomu.“    

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, Peter.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ja som chcel v podstate to isté povedať, že podľa mňa nie je 

problém v tom, že je to rozpoložkované na takéto drobné. Problém je v tom, že sa tie položky 

nedodržiavajú a problém je napríklad v tom, že ešte minulú stredu napríklad, ja len príklad 

poviem na ... robotnícka šanca na zamestnanosť bolo skoro 30 tis., ale dneska je už ani nie 15 

tis., prečo? To som myslel, že mi niekto povie.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To by som chcel aj ja, ale skrátka to sú veci, kde skrátka tento 

program rieši ÚPSVaR a bolo nám oznámené, že skrátka od stredy...“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Od stredy toto dnes bolo pozmenené.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale to sú veci, ktoré sa dozvieš, tak ako som sa dozvedel 

o fondoch predvčerom a to Ti chcem povedať, že skrátka ÚPSVaR oznámi, že prosím Vás v I. 

polroku sa tieto projekty robiť nebudú. Akonáhle sa v I. polroku tieto projekty robiť nebudú, 

tak  môžeš ich rovno skresať na polovicu, hotovo. A ďalšia vec je tá, že tu viac ............, akože 

mne je ľúto, že to tak málo upravili. My nebudeme mať tam koho zamestnať. Skrátka tých 

ľudí nieto, hotovo, dovidenia.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Dobre, ale napriek tomu, dobre, keď nebudeme mať koho, to 

znamená, že tých nami naplánovaných 14 772 €, keby to bolo v hrubých rysoch, tak to už 

vieme kde.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale Peter, zase si musíš zobrať to, že tuto je 95 % to financuje 

ÚPSVaR, že je to v príjmovej a výdavkovej časti. Čiže keď si zoberieš, tak sa bavme o sume 

možno ani nie 1 tis. €, hej. Lebo to Ti chcem povedať, však je to dobré, väčšinou je to 

prepojené, je príjem a je výdaj. A pri takýchto veciach určite.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Súhlasím, napríklad bioenergia, minulý týždeň v stredu bolo 34 tis., 

dneska už je 28 tis.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „.................... bioenergiu nám napočítal takto, papier 

kde povedal, dobre, toto sú zálohy na tento rok, čo mám robiť, chytiť úrad?  

Pán Ing. Peter Sedláček: „A na takýchto maličkých kravinách v podstate sa robí rozpočet. 

Pretože vedeli by sme ušetriť aj na PHM, vedeli by sme ušetriť aj na telefónoch, vedeli by 

sme ušetriť na platoch, vedeli by sme ušetriť ja neviem, tarify na čističkách  bolo 8 500, 

dneska je 9 500 za týždeň atď., atď. Toto sú tie malé položky, ktoré by v konečnom  dôsledku 

môžeme potom spraviť v hrubých rysoch, ale nebudeme mať ani páru, kde tie peniaze 

skončia.“  
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na to je tu. Ja som si aj to stretnutie dal, veď predsa, však 

poďme, poučte sa. Veď napríklad teraz si začal plakať na čističke. Ja skrátka chcem skončiť 

so Štefánikom. Michal si spravil odbornú spôsobilosť a tie peniaze presunieme radšej jemu.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „O tom sme sa rozprávali, je to úplne v poriadku.“   

Pán Pavel Šimun: „Takže sme nič neušetrili.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nič sme neušetrili.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čo sme neušetrili. Štefánikovi platíme mesačne koľko, 170,- 

€. Veď my to Michalovi nedáme 170,- €.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Bowling minulý týždeň príjem. Hovorím o príjmoch. Bolo 9 tis. €, 

dneska je 4 200,- €, lebo vieme, že nám Balíková dlží neviem koľko, okolo 1 000,- €, ostatné 

je Marek.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale Peter toto sú veci, ktoré musí vytiahnuť účtovníčka z 

dokladu, ja Ti toto neviem vycucať z prsta.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale minulý týždeň sme mali čas na to, si položku po položke prejsť 

celý rozpočet. Za 20 minút si ušiel, no.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči do rozpočtu.“ 

Pani Zora Garajová: „Že vlastne by som o rozpočte hovorenia, mňa zaujíma vlastne, že čo sa 

budúci rok bude robiť, na čo sú financie akože určené zhruba.“  

Pán Pavel Šimun: „Ja som to na začiatku povedal, že bežná údržba obce, všetko to čo je, 

prevádzka. Zostal tam rozdiel 84 tis. €, tie sme rozdelili na čiastkové opravy kultúrneho 

domu. Aby z toho nebol velikánsky projekt, aby to nebolo zase problém s financovaním. Dali 

sme tam opravu šatní, odizolovanie, výmenu okien a opravu fasády. Ale teraz sa to všetko 

bude meniť, lebo ako sme sa dohodli na niečom so starostom pred zastupiteľstvom. Ten 

informoval nás o tých fondoch, ak zoženieme možnosti ako to, pozisťuje sa všetko ešte čo, 

tak sa bude robiť, ak sa budú dať tie fondy využiť, tak prečo by sme ich nevyužili, ak sa bude 

dať tou čiastkovou formou. To isté sme napríklad aj o mestskom dome sme sa tak isto 

rozprávali.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte Ťa doplním, ešte treba spraviť jednu vec a to, čo tu  

neodznelo, že tento rozpočet je vlastne určený z bežných príjmov budúceho roka. Ale vlastne 

my, ešte tam nie sú zapracované všetky fondy, ktoré máme na účtoch peniaze. A tie peniaze 

sú skrátka tu, sú na účtoch, len nie sú v tom rozpočte. Že akonáhle sa zastupiteľstvo na 

niečom dohodne, toto a toto bude robiť, tak my tie peniaze bez problémov uvoľníme, lebo tie 

peniaze máme.“ 

Pán Pavel Šimun: „To je jedna vec a druhá vec, my sme toto tiež s ekonómkou preberali, 

prečo aj nie tie do toho, lebo tie musíme uzavrieť rok, musí zvýšiť z tohtoročného rozpočtu 

a keď budeme mať prebytok odsúhlasený, môžeme potom s ním nakladať. Lebo ten my teraz 

síce, tak ako Paľo vraví, že my ich máme na účtoch, ale my musíme rok uzavrieť, musíme 

povedať áno toto nám zostalo a čo s tým ideme spraviť. Minulý rok sme napríklad rozdelili do 

fondov, hej a teraz si povieme, dobre, ideme toto, toto, toto spraviť. Je tu nejaká zhoda na 

niečom, chceme opraviť obecné budovy, starosta dal informáciu o fondoch. Budeme sa snažiť 

z toho niečo dať dokopy, aby z tých peňazí nejaký osoh bol.“  

Pani Zora Garajová: „No čo sa týka aj tých osvetlení na Záhradnej, ako to aj tá pani Poláková, 

odvtedy...“ 

Pán Pavel Šimun: „Nie, o tom sme sa vôbec nebavili.“ 

Pani: O ceste na Záhumnie ..........................“ 

Pán Pavel Šimun: „Cesta na Záhumnie je veľký projekt, čiže to musíme počkať, uvidíme či sa 

to spraví z fondov, alebo sa to spraví z našich peňazí. Podľa mňa tí ľudia by si to zaslúžili. 

Ale teraz toľko sme nemali peňazí, vravím. My sme prerozdelili na tú rekonštrukciu toho 

kultúrneho domu tých 84 tis. €. My sme sa teda rozprávali aj o tom, starosta vravel, že 

napríklad aby sme vrátili peniaze z úveru, lebo ten nás stojí okolo tri a pol, štyri tisíc ročne na 
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obsluhe na službách na týchto na úrokoch. Starosta povedal, že už tam robí nejaké kroky, 

pozisťuje, keď budeme vedieť, ako čo, bude nás informovať, rozhodneme, ako naložiť. Či to 

vrátime, či vrátime, alebo budeme splácať ďalej. Sú tam nejaké možnosti, povedal, že to tam 

dal ošetriť. Keď mu oni odpovedia, bude nás informovať, dohodneme sa. Čiže tak. A keď 

nám zostanú tie peniaze, to čo starosta navyše  sú a  sú skutočne na účtoch, tak potom 

rozdelíme na veci. Ja myslím, že dovtedy určite sa budeme aj s vami rozprávať, nebudeme 

sami o tom rozhodovať.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „My vieme v podstate, čo kde, koľko treba.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím keď si zoberiete, tak stojí to tam z bežného rozpočtu. 

A teraz fakt treba povedať, z bežného rozpočtu, ktorý je vlastne, to čo z tých podielových daní 

odstráni 80 tis. €. Je to celkom slušné. Naozaj treba si uvedomiť, je tam zarátaných, že 40 tis. 

€ sa platí úver. Takže ako keby sa neplatil úver, tak to máte vlastne 120 tis. € a hovorím ako 

že samosprávy ...........................................................“  

My stále z bežného rozpočtu dotujeme kapitálový súčet, nové samosprávy .............................“ 

Má ešte niekto niečo? Ak nie, poprosím uznesenie.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nemáš nič k rozpočtu?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako pozrite sa, pripravili ste rozpočet, dobre. Ja som na tom 

sedel s Monikou, ja som ho prešiel s Monikou. Ako my sme tam povedali si tie veci, ktoré si 

tam máme dať a hotovo. Čo ako, ešte raz, toto je bežný rozpočet, ja poviem tak, že tento 

bežný rozpočet sa pravidelne opakuje. Ako mňa naozaj zaujíma, čo ideme robiť s tými 

veľkými peniazmi. Ako to máš na mysli, hej? Ako toto sú veci, že či ako potrebujeme... 

Pozrite sa, stále vychádzame a vždycky tvoríme rozpočet tak, ako skončí predchádzajúci rok, 

tak väčšinou naplánujeme ten ďalší rok, podľa toho. A ja dneska vám naozaj neviem povedať, 

ani či budeme mať ten nejaký projekt z ÚPSVaR toto naozaj dneska to nevie povedať podľa 

mňa ani Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny. Takže ako, ja to naozaj neviem 

povedať. Že by to bolo dobré, keby sme to mali v tom rozpočte. Áno, súhlasím, že sa znížil na 

polovicu, tiež súhlasím, Lebo je to realita, no. Ale či to bude vôbec reálne, to ani ja dneska 

neviem. Poprosím to uznesenie.“ 

 

 

UZNESENIE OcZ 26-6/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

finančný rozpočet obce Ľubietová na rok 2017.  

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Bc. Jana Majerová, Ivan Kováč, Mgr. Eva Chebeňová         

Proti: Pavel Šimun 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo prijaté.  

 

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Teraz priznám sa, že rozpočet musí byť prijatý dvojtretinovou, 

či trojpätinovou väčšinou, takže ja si preverím, či to vôbec bude prijaté.“ 

Pán Pavel Šimun: „Nadpolovičná väčšina stačí.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na rozpočet, no neviem, no preverím si to, neviem, tak sa 

ospravedlňujem. Dobre, ďakujem.“ 
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7. Majetok obce na rok 2017 – 2019.  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Máme tam nedostatok, ten pán Blatnický priznám sa, ja som 

trošku zavinil...“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „Môžem, tam ešte ........................ rozpočet ten programový ten je 

neschválený, to treba dať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Treba tam dať uznesenie, že netvoríme, nerobíme programový 

rozpočet, aj keď hovorím, viete čo ja...“    

Pán Pavel Šimun: „My sme to predsa vypúšťali to programové, veď to si ešte Ty 

upozorňoval.“   

Pán Ing. Pavol Kútny: „Toto musí byť každý rok, pokiaľ ho nemáme vo VZN-ku.“  

Pán Pavel Šimun: „Tohto roku sme vypustili, že netvoríme.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Ale nemáme ho VZN-ku.“  

Pán Pavel Šimun: „Lebo sa to vypúšťalo, lebo nám to neukladá zákon.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Musíme každý rok.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Musíme spraviť uznesenie, že netvoríme programový 

rozpočet. Ale to som chcel ja povedať, že viete čo, ja možno že by som bol aj za to, aby sme 

sa k tomu programovému rozpočtu vrátili. Lebo možno, že by to bolo dobré urobiť si tie 

programy, ja nehovorím, že teraz to budeme robiť narýchlo, ale minimálne by som si urobil 

akože popri tomto rozpočte ten programový, lebo bolo by to reálnejšie.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Kedy to bolo. Viem, že také uznesenie sme vlani prijímali.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Idem zobrať z minulého roku uznesenie?“ 

Pán Pavel Šimun: „Neprijímali sme to minulý rok.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Prijímali, predminulý rok, určite.“ 

Pán Pavel Šimun: „Určite?“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Určite.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, musíme, musíme tam dať tú vsuvku, že nerobíme 

programový rozpočet, určite tam musíme dať.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „Nevytvorenie.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, nevytvorenie to nie je dobrá formácia. Vydržte, ja 

zavolám. Prepáč, povedz mi na trinástku formulku, že nevytvárame ten programový rozpočet. 

No dobre, obec Ľubietová, čo...“ 

Pán Pavel Šimun: „Schvaľuje, musíme schváliť niečo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Schvaľuje, že v roku 2017 – 2019, že nebude uplatňovať 

programový rozpočet? Dobre tak, hej? Že nebude uplatňovať programový rozpočet pre roky 

2017 – 2019. Alebo, že navrhujem finančnej komisii, skúste zvážiť, že či sa k tomu 

programovému rozpočtu nevrátime. Podľa mňa je to trošku náročnejšie, lebo čo nám pomôže? 

Je to tam rozdelené na jednotlivé veci, je to tam rozdelené na komunikáciu, povedzme 

osvetlenia. Vidíte, že ako sa tie veci plnia. Dal som tam nejaké ciele do budúcna a hovorím, 

že v tomto smere my by sme fakt potrebovali viac, takto to chceme, aby to o päť rokov 

vyzeralo, to by bolo takto fajn. Dobre, poprosím prečítať toto uznesenie.“  

 

 

UZNESENIE OcZ 26-7/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

že nebude uplatňovať programový rozpočet na rok 2017 – 2019.  

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 
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Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 
 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, sme v majetku obce. Tam mám iba jednu vec a to, 

hovorím za pána Blatnického Petra. Hovorím, ja som si to vzal zo sebou, jemu tam ešte 

vychádza na tú komunikáciu 9 metrov, lebo ešte vlastne za tou cestou je ďalší obecný 

pozemok. Takže, ako v tom momente nemá problém aby ostal .............., už ho má oplotený. 

Nech sa páči, je to 91 metrov, hovorím, zameral si súčasne plot, do zásahu obecných parciel 

91 metrami. Otváram diskusiu.“  

Pán Pavel Šimun: „Cenu za m2 treba povedať.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No tak dajte nejaký návrh. Ja som navrhol 10,- €, ak súhlasíte 

10,- €, ak nie, tak nejakú inú.“ 

Pán Pavel Šimun: „Je tu návrh poslanci, 10,- € za m2,  môžem to písať?“ 

Pani Mgr. Eva Chebeňová: „A nehovorilo sa, že sa to nebude predávať?“ 

Pán Pavel Šimun: „Zistili sa iné skutočnosti.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tam sa zistila vec, že tam má obec ďalšiu parcelu, čiže ja som 

si myslel, že tá parcela už je súkromná, ale nie je ešte.“    

Pán Pavel Šimun: „Je obecná, čiže tam obec bude mať dostatok priestoru keď bude chcieť.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na akúkoľvek činnosť potom. Ak nikto, tak poprosím to 

uznesenie.“ 
 
 

* UZNESENIE OcZ 26-8/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

odpredaj parcely KN C 1085/4 zastavané plochy a nádvoria o výmere 91 m2 za cenu 10 €/m2 

pre Petra Blatnického s manželkou Emíliou, obaja trvale bytom Severná 19, Banská Bystrica. 

Parcela sa odpredáva podľa §-u 9, ods. 2 písm. a/ a §-u 9a ods. 8 písm. b/ Zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov, za účelom rozšírenia pozemku kupujúceho.   

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Proti:  

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -  

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, ja s majetkom som skončil. Ak sa niekto chce niečo 

spýtať. Sme v rôznom ja tu mám akurát kontrolnú činnosť hlavného kontrolóra. Nech sa páči 

Paľo, ak chceš k tomu niečo povedať.“   
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8. Rôzne.  

 

Pán Ing. Pavol Kútny: „Ako vytknuté som dostal od pána poslanca, ja som mu to vysvetlil.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, k plánu kontrolnej činnosti.“ 

Pán Ivan Kováč: „Pán poslanec Kováč, je spokojný s daným vysvetlením.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, ďakujem. Ešte niekto ku kontrolnej činnosti. K návrhu. 

Ak chcete, aby ešte tam niečo doplnil pán hlavný kontrolór. Nikto, tak poprosím 

o uznesenia.“   

Pán Ing. Pavol Kútny: „Ja ešte pripomínam, že mám pracovný úväzok nie 5 hodín v týždni, 

ale .......... počet hodín v týždni, čiže to je aj podmienené tým výkonom, ktoré môžem 

spraviť.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To si teraz zle povedal. Lebo tvoj pracovný úväzok je 

minimálne jeden deň v týždni, čiže 8 hodín v týždni.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „Počet hodín v týždni, som povedal.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „Iné aktivity podľa potreby, čo to je?“ To sú iné aktivity týkajúce sa 

kontroly na podnet občanov, alebo poslancov?“    

Pán Ing. Pavol Kútny: „Občania povedia, napíšu. Pán Chládek povedal, tak sme sedeli 

a riešili sme to.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Napríklad, ako ja by som bola rada, keby stále bolo v tej  kontrolnej 

činnosti, plnenie zmlúv, ktoré má obec uzatvorené.“  

Pán Pavel Šimun: „Akože k tým plneniam zmlúv môžem toľko povedať. My to máme na 

január vo finančnej komisii v pláne, Monika už to pripravila. Všetky zmluvy prejdú sa a ak 

zistíme, že nám dačo nesedí, napíšeme, požiadame hlavného kontrolóra, aby ďalej veci 

došetril. Čo bude treba.“   

Pani Bc. Jana Majerová: „Dobre.“ 

Pán Ing. Pavol Kútny: „To nemá zmysel. Nič iné by som nerobil, len kontroloval trebárs 

zmluvy.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „Nie, nie, prečo? Na etapy.“  

Pán Pavel Šimun: „My sme to chceli spraviť do konca roka, ale keďže bola doba taká, aká 

bola, tak sme to nechali tak a dohodli sme sa, že to spravíme v januári. Ak zistíme nejaké 

nedostatky, vieme informovať starostu a všetkých zápisnicou a poprosíme hlavného 

kontrolóra, aby dané veci došetril.“   

Pán Ing. Peter Sedláček: „No keď už ste začali o tých zmluvách, tak mám hneď prvý typ, 

ktorý... tú zmluvu sme síce povedali, že sa zruší, ale sa nezrušila. Paľo Ty si nám sľúbil, že to 

vyriešiš. Ale nevyriešil si. Konkrétne zmluva o poistení majetku. O poistení obecného 

majetku.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To myslíš tých 53,- €.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „To myslím poistenie Tvojej zodpovednosti za škodu.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja som to už zaplatil.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „To nevadí, ale v tej zmluve je zverejnená zmluva, v ktorej Ty stále 

figuruješ ako Ty, že si sa poistil.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „To znamená, že túto zmluvu zrušiť a z tej zmluvy to treba vyhodiť 

jednoducho. Ja viem, dobre zaplatil si zaplatil, ale jednoducho v tej starej zmluve to nemá čo 

hľadať.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“  

Pán Pavel Šimun: „A tí ľudia, ktorí to čítajú, tak to tam vidia a potom sa spytujú. Pýtajú sa 

prečo?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“  

Pán Pavel Šimun: „Veď nakoniec to je na rok zmluva, ak sa nemýlim.“ 
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Neviem, zistím.“  

Pán Pavel Šimun: „Asi na rok.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zrušíme.“  

Pán Pavel Šimun: „Keď sa bude robiť nová, tak tam ten odstavec ... a Ty si sprav normálne 

sám ako fyzická osoba.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale veď ja si sám spravím, v pohode. Ja som sám prekvapený. 

Veď to skrátka vtedy ona robila nejaký balík a mne to tam pribrala do toho. Priznám sa 

nevedel som o tom. Dobre.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Poistenie o spravení škody nerieši zamestnávateľ, ale 

zamestnanec.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, veď sme hovorili, ešte raz. Teraz som si to zaplatil, 

zariadim to.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale v tej zmluve to nie je jasné.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre. Nech sa páči poďme prečítať uznesenia o plánu 

kontrolnej činnosti a potom môžeme sa debatovať.“  

 

 

UZNESENIE OcZ 26-9/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2017. 

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

 

UZNESENIE OcZ 26-10/2016 

Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

poveruje 

hlavného kontrolóra o vykonaní kontrolnej činnosti podľa predloženého plánu.  

 

Za:  Ing. Peter Sedláček, Ivan Kováč, Bc. Jana Majerová, Pavel Šimun, Mgr. Eva Chebeňová 

Proti: - 

Zdržal sa: - 

Nehlasoval: -   

 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté.  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ospravedlňujem sa, teraz ma napadlo. Prosím vás, 

potrebujeme sa vrátiť k poslaným tým žiadostiam na tie byty. Skúsime ešte sa vrátiť 

do majetku, lebo vlastne tu máme tie dve žiadosti na schválenie tohoto bytu. Je to p. Michal 
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Kútik a p. Dana Filadelfiová. Skúsme nejaké uznesenie pozbíjať. Otváram diskusiu k tomuto, 

nech sa páči.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Uznesenie sme prijali predsa. Uznesenie č. 9-17/2015 z 19.11.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čiže to uznesenie zostáva stále v platnosti.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Schvaľuje použitie obecného bytu na účely obce Ľubietová.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“ 

Pán Ivan Kováč: „Veď vtedy bola o tom debata, aj vysvetlené im bolo...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ivan, pozri sa mám tu novú žiadosť. Ak to platí toto, tak je to 

vyriešené.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Počúvaj Paľo, ale ja sa spýtam. Odpísal si Dane Filadelfiovej?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno, aj právničke dokonca.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Tak potom prečo si žiada znovu. Či za to, že si požiadal Mišo 

Kútik?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale ja neviem, ako hovorím, ona skrátka si rieši svoje veci. Ja 

neviem, aký má problém.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale dobre, keď sme už pri obecnom byte. Ja sa spýtam následné 

uznesenie č. 9-18/2015 kde schvaľuje opravu obecného bytu súpisné č. 2, opravili sme?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Je urobené.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Dobre.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre nech sa páči, sme v rôznom v diskusii. Pán Jančík nech 

sa páči.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: “Ja by som sa chcel opýtať, inšpiroval ma Paľo Šimun keď hovoril, že 

v januári budete kontrolovať zmluvy, alebo niečo také. Zmluvy sa dajú nájsť a boli 

zverejnené. Kde sa môžu nájsť dohody o vykonanej práci a dohody o pracovnej činnosti.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Otázka pre mňa.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: “Boli nejaké podpísané v tomto roku?“ 

Pán Pavel Šimun: „Určite boli, lebo sú vyplatené peniaze.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Boli. Viem, že bola s Katkou Čiefovou, viem, že Oľga Čiefová 

v knižnici je, sa mi zdá cez dohodu o pracovnej činnosti.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: “Nespomínali ste aj právnika?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, právnik nemá dohodu.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: “Vlastne ako ho platíte, keď nemá ani zmluvu, ani faktúru a Vy ste 

povedali, že na dohodu.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako na dohodu.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: “Neviem ako na dohodu, to bolo na predchádzajúcom zastupiteľstve.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, my sme zrušili zmluvu, ktorá vlastne sa mu platí 

pravidelný mesačný paušál a vlastne rieši veci ako ........., nie ako ............ A on je právnická 

osoba, on nemôže mať dohodu o pracovnej činnosti, ani nič také.“ 

Pán Mgr. Ján Jančík: “S doktorom Hlinkom bola nezrušená?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zrušila, áno. Tá zmluva, ktorá bola vlastne na mesačný paušál 

sa zrušila. Je zrušená.“  

Pán Mgr. Ján Jančík: “Dobre.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči ďalšie otázky.“ 

Pán Ivan Kováč: „Ja mám takú, tú ... čo sme sa naposledy rozprávali. Možno pre tých, ktorí tu 

neboli na jednom, ja tomu hovorím výjazdovom zastupiteľstve keď sme mali na Podlipe sme 

sa dohodli, alebo občania sa tam obrátili na nás a na starostu s tým, že chodník je v zlom stave 

z Podlipy dole na zastávku. A tým pádom zistilo sa, alebo mi volali, že sa robí inou cestou. 

Tak teraz mám otázku na starostu, pretože naposledy som nedostal odpoveď, ale Paľo, ako 

jednoznačne. Kadiaľ bude viesť chodník, alebo ktorý chodník opravuješ, tak. Dal si 

opravovať, začal si. Čo zajtra povieme podlipanom.“   
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No pozrite sa. Stade vedie len jeden chodník a to je cesta. 

Jeden jediný chodník stade vedie, hej. Druhý je chodník urobený svojpomocne, ktorý si 

spravili podlipani. Áno? Je to tak, ako to je.“     

Pán Ivan Kováč: „Môžem do toho niečo povedať? Povedali mi, že ten chodník používajú 50 

rokov. Vravím, čo som kúpil, to predávam. Ale chcú odpoveď, lebo vtedy sme im sľúbili, 

alebo teda Ty si im sľúbil, ešte sme tam boli pozrieť. Opakujem sa už. Ale aby vedeli ostatní, 

že to pôjde tadiaľ, vyčistíš, vymydlíte.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako my sme spravili jednu vec. Že sme to skrátka prestriekli, 

spravili sme to, pokosili sme to, hovorím, ja som to chemicky dal prestriekať, aby to 

nezarastalo a tým je to... hovorím ja som objednal žrdinu. Žrdina je objednaná, je vlastne 

zložená, ja som dokonca nachystal paličky na ukotvovanie tej žrdiny na kraji toho chodníka. 

Materiál máme pripravený, bohužiaľ to je také počasie, aké je. Ak poviete, že má teda tento 

chodník, iba tento bude, ako ja som tam dal vyčistiť cestu, vyriešime.“ 

Pán Ivan Kováč: „Teraz neriešime, či sa to robí, alebo nerobí. Ale keď sa bude robiť, keď 

bude teda počasie, tak kadiaľ.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tento chodník, tento hej?“ 

Pán Ivan Kováč: „Chcú podlipania, ja tadiaľ nechodím.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja hovorím, vtedy ste sa sťažovali, že pani Hrušková nevie 

stade kočiarovať, takéto veci ............................ poriešiť tento chodník, ale dobre.“   

Pán Ivan Kováč: „Tak, možno žiaľbohu, ja sa k tomu nevyjadrujem, či ja mám taký názor, 

alebo aký, ale Podlipa sa pýta, kadiaľ. Takže môžem povedať zajtra, že budú mať svoj starý 

chodník opravený, keď bude zase počasie. Lebo to už bude po dvoch rokoch.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“ 

Pán Pavel Šimun: „Už len na jar.“ 

Pán Ivan Kováč: „Keď už mám slovo, môžem ešte jednu otázku? Chcem sa spýtať, či sa 

vykonáva nejaká ťažba.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Kde?“ 

Pán Ivan Kováč: „Ťažba o ktorej nevedia Lesy. Tu v Ľubietovej. Teda, či vieš o tom. Teda ja 

neviem, ako sa mám spýtať. Ťažba dreva, to ako som to dobre pochopil, ako nejaké čistenie, 

alebo ... “  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Čistenie sa vykonáva. Momentálne sa vykonáva, pokiaľ viem 

na Kline.“  

Pán Ivan Kováč: „Klin vlastne. Čiže to kto robí, alebo to sme dali súhlas nejako. Lebo vrátim 

sa k tomu, my sme sa vlastne dohodli, že proste toto budú zabezpečovať Lesy z toho pohľadu, 

že...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ivan, ja som dodržal všetky podmienky, na ktorých sme sa 

dohodli. Ja som išiel za Jožom Rosenbergerom a som sa spýtal. Prosím Vás, tuto máme 

žiadosti aj od poľnohospodárov, ako bol Jahoda, ako je Sedlák, že tuto treba čistiť. Čiže takto 

som prišiel s parcelami za Jožom Rosenbergerom.“  

Pán Ivan Kováč: „Rozumiem, on povedal, že nevie. Vravím, Jožo teda to je divné, keď 

nevieš.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako hovorím, prišiel som za ním a hovorím, tieto parcely sa 

idú čistiť. A takto sme si sadli a teraz mi povedal. Túto vyhodiť, túto vyhodiť, túto vyhodiť, 

túto vyhodiť, hej.“  

Pán Ivan Kováč: „Tak keď je to tak, tak to je v poriadku. Keď to robí nejaká súkromná firma, 

alebo ja neviem.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno robí to...“  

Pán Ivan Kováč: „Preto sa pýtam, lebo som nevedel, čo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím, ja som si s Jožom aj s Ivanom Debnárom detailne 

prešiel parcely, hovorím ktoré boli tam asi, teraz trepnem, dvanásť. Skrátka sú prichystané, 
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ktoré sú na čistenie. Sú tam dve okolo Slobodného, je tam Klin atď., atď. Hovorím za Jožom 

som prišiel, prešiel som s ním cez mapy a povedal túto vyhodiť, túto vyhodiť, túto vyhodiť, 

túto vyhodiť, túto vyhodiť. Tie štyri som stadiaľ vyhodil a podpísal som povolenie na výrub.“ 

Pán Ivan Kováč: „Jasné, veď tak to je potom v poriadku, len tak potom nerozumieme sa.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Takáto je skutočnosť.“ Alebo čo sa ešte chceš opýtať, myslíš 

si, že sa nepamätám?“ 

Pán Ivan Kováč: „Dobre, tak v poriadku.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „A ešte, ak môžem doplniť, aj cirkev má tu veľké plochy, na ktorých 

prevádza ťažbu.“  

Pán Ivan Kováč: „Tak keď to nie sú naše pozemky, tak  k tomu sa ťažko budeme vyjadrovať.“  

Pán Ing. Pavol Kútny: „................. tak isto aj to.“ 

Pani Zora Garajová: „My s manželom sme boli po kultúrnom dome po verejnom hovore, že 

evanjelický kostol nie je osvetlený, že či sa žiarovky, alebo čo vypálili, že treba opraviť, teraz 

idú sviatky a je to pekné. Nech je osvetlené.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová skúsim to do sviatkov zabezpečiť, lebo ešte sem  

má prísť lampár, ale priznám sa, že najväčší problém je tam zohnať tie žiarovky, lebo viem, 

že minule mi to zháňal asi mesiac tie žiarovky. Skúsime ich zohnať. Pozriem či, možno že  

nejakú jednu mám. Ale hneď jedným dychom dodám, že tam sa neustále pani Katka 

Mandyčevská sťažuje, že jej to osvetľuje dvor.“ 

Pani Zora Garajová: „Aj mne to osvetľuje priamo do izby a je to príjemné, keď nie som ako 

v hrobe, že mi troška vidno je.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová, ja som zažil, keď sa menili tieto lampy, tieto 

žlté a hovorím zásadne, ten kto nemá lampu pred domom, ten ju chcel, kto ju mal, tak ten ju 

nechcel. Ako hovorím to bolo.“   

Pani Zora Garajová: „Hovorím mne to nevadí, je to príjemné. Zatiahnem závesy, žalúzie.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „ Mne to už ináč .......................... sa ma na to pýtala, že čo sa deje.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Skúsime to doriešiť. Ešte aby to bolo.“ 

Pani Zora Garajová: „Teraz idú sviatky a je to pekné, keď je to osvetlené.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja by som sa ešte chcel spýtať. Občania sa ma spytovali, nevedel som 

odpovedať, že Tvoja žena že zamestnáva ľudí na údržbu parku?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Bolo to riešené cez projekt, bolo to riešené cez projekt z 

občianskeho združenia, áno“ 

Pán Pavel Šimun: „My sme niekomu prenajali park, alebo...?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, my za to neplatíme. My za to neplatíme.“ 

Pán Pavel Šimun: „Čiže to je cez projekt, cez ÚPSVaR.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno, ktorý už skončil.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja som nevedel, ja som ostal prekvapený. Reku ja o ničom neviem, ja 

viem o tom projekte, čo bol.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie. Obec to nič nestálo.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ďakujem.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči, Peter.“ 

Pán Peter Fellner: “Ja sa chcem spýtať za tie pozemky, Paľo ako to vyzerá.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pozemky ktoré?“ 

Pán Peter Fellner: “No ten prepis tam.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Peter, čakáme na zápis z geometráku. Príď zajtra ráno, 

pozrieme, či je to zapísané. Máme on-line prístup na kataster, pozrieme. Ak je to zapísané, 

môžeme spraviť kúpno-predajnú.“ 

Pán Peter Fellner: “Môžem vidieť ten doklad, že si to tam dal?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No, určite.“ 

Pán Peter Fellner: “Bol som na katastri a oni mi povedali, že o tom vôbec nevedia.“ 
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale ja som dával ten Tvoj geometrák urobiť, môžeš, kľudne 

príď.“ 

Pán Peter Fellner: “Oni o tom vôbec nevedia“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako nie je problém zavolať zajtra Hlavinovej, hovorím lebo 

ako...“  

Pán Peter Fellner: “Môžeme sa tak nejako dohodnúť, že sadneme do auta a pôjdeme spolu 

tam?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Môžem, nemám problém.“ 

Pán Peter Fellner: “Hovorím, aby sa nevyhovárali tam.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie Peter, ja s tým nemám problém, hovorím Ti, ja som to tam 

odovzdal, dal som zapísať geometrák.“    

Pán Peter Fellner: “Chcel som sa spýtať, či si sa s poslancami rozprával o tých zvyšných 

metroch, čo sa týka výmeny.“      

Pán Ivan Kováč: „Ten rozdiel.“ 

Pán Peter Fellner: „Ale fakticky zaplatil som ............... ale kúpil som od obci, ja neviem 400 

metrov, alebo dokonca...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Peter, mi toto budeme musieť doriešiť vlastne v zmluve, tam 

vlastne zmenil majiteľa hej, tie pozemky, aby bolo jasné o čo ide. Skrátka časť pozemkov, 

počúvajte ma. Časť pozemkov vlastne po ROEP-ke prešlo do štátu, čiže prešlo na Lesy a 

prešlo na Slovenskú republiku. A vlastne tam vznikol nejaký rozdiel v metroch.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale o ktorých pozemkoch sa bavíme.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „  Pod budovami na Čelienci.“ 

Pán Pavel Šimun: „Tú výmenu, čo sme robili?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nie, pod budovami na Čelienci.“ 

Pán Pavel Šimun: „Aha, takže ešte predtým čo si kupoval.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno.“ 

Pán Peter Fellner: „Neuvedomoval som si to ...................“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „No len hovorím Peter povedzme si priamo. Aj Ty si tam mal 

nejaké problémy, mali sme aj my tam nejaké problémy. Hovorím, ako viem, že Ty si to tam 

chcel raz na sestru.  

Pán Peter Fellner: „Dlhšie sa to bude vybavovať.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hovorím, dneska akonáhle zapíšu tento geometrák, tak to 

doriešime.“  

Pán Peter Fellner: „Tento geometrák sa dá zapísať aj hneď so zmluvou. Ja neviem, prečo teraz 

ideme robiť aj to aj to dva razy.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Peter je to lepšie, keď je to na liste vlastníctva. Je to úplne 

jednoduché z listu vlastníctva toto, toto, toto, toto, toto ideme, hotovo, vyriešené.“  

Pán Peter Fellner: „Kedy sa mám zastaviť, kedy mám prísť.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Zajtra kľudne môžeš prísť.“ 

Pán Peter Fellner: „Zajtra sa mi nedá ale budúci týždeň hockedy.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Hocikedy Peter, ja som v práci.“ 

Pán Peter Fellner: „Dobre.“ 

Pán Ivan Kováč: „ Veď to, keď sa pripre k tomu. Tam zase ide len o ten čas, že proste to dlho 

trvá to ako ...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ono to dlho trvá, ale hovorím, že tam ono bolo viacero 

problémov. Aj teraz hovorím vyskytol sa problém, zase sa musel riešiť. Ako tie problémy, 

ktoré zistili pozemkári, sú večne problémy.“  

Pán Ivan Kováč: „Ako so Šimkovičom.“ 
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Pani Zora Garajová: „Ale neboli problémy s pozemkami, kým ROEP-ka nezasahovala. 

ROEP-ka narobila toľko paseky a nezrovnalosti. Dostali ste list.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Áno dostal som.“ 

Pani Zora Garajová: „Žiadam to prešetriť. Ako je to možné, aby zo 4 400 m2 sa mi scvrkol 

pozemok na 1 800 m2 a tak ďalej ďalší. Všade sa poukrajovalo a naozaj ako som bola 

upozornená, že sa ide po ornej pôde a toto je orná pôda. Aký význam mala tá ROEP-ka 

vlastne? Prečo sa zasahovalo do ............................... pozemkov. Predsa ROEP-ka má...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová nemáte celkom pravdu, že sa zasahovalo...“  

Pani Zora Garajová: „Ja mám na dedičskom rozhodnutí po otcovi 4 400 m2 a nemám 1 800 m2 

napríklad. Tak čo platí, dedičské si myslím. A nebude si tam ROEP-ka ukrajovať a kšeftiť 

pozemková mafia v tejto obci.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová kto je pozemková mafia v tejto obci.“   

Pani Zora Garajová: „No, je. To mi nevyvrátite. A Vy tiež dobre viete, kto je v tej 

pozemkovej mafii. No a teraz mi povedzte, ako je to možné, keď ste bol predseda ROEP-ky, 

ako je to možné, že sa mi scvrklo na vyše polovicu pozemok.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová už som to raz vysvetľoval. Skrátka pozemková 

knižná výmera nie je záväzná. Ten kataster má nejakú rozlohu. Akože tým, že to bolo 

v pozemkovej knižke napísané v siahach a v tých starých jednotkách, tak skrátka tá výmera 

nemôže sedieť na m2.  

Pani Zora Garajová: „Doteraz sedela. Roky rokúce sedela tá výmera. Nehovorte mi, že... 

Jasné  v siahach. Veď predsa jedna siaha má 3 500 m, či koľko. Tak sa to dá prepočítať. Veď 

notárka to prepočítala, nie? Ja žiadam dať to do pôvodného stavu, pretože ja dochádzam do 

krajnosti. Môj otec pochádzal z desiatich detí, v chudobe žili a roličku si kúpili, zadovážili, na 

nej si nasadili a teraz...  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová urobili ste presne to, čo ste urobiť mali. Dali ste 

podnet na kataster ...........................“ 

Pani Zora Garajová: „Ja pôjdem aj ďalej.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči.“ 

Pani Zora Garajová: „Žiadam dať do pôvodného stavu všetky tie...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová, to je Vaše právo.“ 

Pani Zora Garajová: „Áno a Vaša povinnosť dať to do pôvodného stavu.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte raz. Komisia ROEP-ky nevykonáva tieto úpravy. 

Vykonáva ich spracovateľ, ktorý skrátka má presne tú mapu. Hovorím na to tam je tam tá 

lehota, aby každý kto má takého pochybnosti, ako Vy, si dal svoj podnet a skrátka katastrálny 

odbor to vyrieši.“    

Pani Zora Garajová: „A kto to bol ten sprostredkovateľ, či spravovateľ, ako radíte. Veď, čo sa 

už na prededených pozemkov...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pani Garajová ako nechápete, čo bolo riešené v ROEP-ke. Ako 

ja nemám čo Vám na to povedať.“  

Pani Zora Garajová: „No, tak mi vysvetlite.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja som Vám to už vysvetlil, že skrátka...“  

Pani Zora Garajová: „Veď tu sme boli presne v tejto miestnosti. Tu boli haldy, štósy takých 

papierov, kde sme si mali hľadať ešte neprededené. Našla som si aj ja neprededené, prededili 

sme si. Ja som myslela, že ROEP-ka má tento význam, že neprededené hej prededí, že nám 

kataster našiel pozemky neprededené prejdite si, no tak sme si previedli. No a ja potom   

zistím, že dávno roky rokúce 30 – 40 rokov po prededení pozemok zrazu má polovicu. No tak 

to kde sme.“  
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte raz opakujem. Komisia ROEP-ky nerobila tú mapu pani 

Garajová. Či sa Vám to páči, alebo nie.“  

Pani Zora Garajová: „Áno kataster, no ale Vy ste boli predseda ROEP. Na nejakom podnete 

kataster to urobil, nie?“  

Pani Bc. Jana Majerová: „Ja som sa rozprávala so zamestnankyňami katastra, ktoré boli dosť 

rozčarované z toho celého, že nadáva sa na kataster. Ale toto všetko robila normálne firma.“     

Pán Pavel Šimun: „Externá.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „Externá firma, ktorá im takto dala na kataster všetky podklady a oni 

to len, oni tam nič, oni to tam len zapracovali.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ale na to bola tá lehota. Každý sa môže ozvať a každé tie veci 

sa odstraňujú. A bežne sa odstraňujú tie veci. Veď o tom to celé je. Pani Garajová Vy ste 

urobila to, čo ste mali urobiť. Podľa mňa choďte na kataster. Ja už nemám čo Vám povedať.“ 

Pani Zora Garajová: „Aká externá firma.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Tá, čo to spracovávala, všetky tie.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Bugár. Ako sa volal.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Paľo Bugár.“ 

Pán Pavel Šimun: „To nerobí kataster, to robí externá firma.“  

Pani Bc. Jana Majerová: „Nie kataster.“ 

Pani Zora Garajová: „A kde ten pán Bugár je.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Viete kde sedí? Na „Kačici“ sedel. Mal v tých nových 

bytovkách na spodku kancelárie, ale či ich ešte tam má...“   

Pani Zora Garajová: „Ako sa volá, neviem či „Kačica.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Oproti hasičom.“ 

Pani Zora Garajová: „Ako sa volá, Bugár a aká organizácia.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja Vám to nájdem, dobre? To spracovanie.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „Geodetická nejaká, či nie?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči sme v rôznom v diskusii.“ 

Pán Ivan Kováč: „Teda ak nikto, tak ja len chcem informovať, že sme sa dohodli, keď sme sa 

bavili o tých kompostéroch. Tak som to spracoval, to riešenie, tak žeby sme využili materiál 

z píly. No, píla s tým nemá problém, nakoniec sme sa dohodli s pani Briakovou, že by nám to 

spravili tak, že to rezivo by bolo v podstate pripravené, de facto oni ho majú pripravené, že by 

ho ešte ohoblovali z jednej strany. Tá vonkajšia strana by bola teda krajšia, pretože ja keď 

som doštudoval, tak neviem či to tak mám povedať, že hlavne Češi, alebo proste tie 

zahraničné stránky. Ono sa to dokonca predáva, som našiel, také ako v balíkoch, že si to 

urobíš sám, ale je to úplne jednoduché. To sa len poskladá a to si môžeš nastavovať a tak. No, 

aby som to skrátil. 12,- € by nás stál materiál s DPH, už ako hotových. No len som bol trošku 

zaskočený, keď som našiel ľudí, ktorí by to robili, tak mi povedali 55,- € za jeden. To ako 

som presvedčený, že to určite sa niekto iný nájde, ako ešte som teda neprestal. Takže materiál 

by bol lacný, len musíme nájsť nejakého človeka, čo to spraví lacnejšie, lebo to nie je vôbec  

komplikovaná robota, keď si to rozbehnú, tak je to vlastne pásová výroba. Dá sa to de facto 

chrliť, by som povedal. No ale to som sa chcel vrátiť k tomu, že sa to pomerne vraj predáva, 

pretože ľudia nechcú plastové nádoby na záhradách. Takže je to predajné. Čiže funguje         

to. Nie je to náš výmysel, ale funguje to.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre.“ 

Pani Bc. Jana Majerová: „No ja nie som veľmi naklonená.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ešte sa spýtam... Prosím vás, ešte sa vrátim predsa len k tomu 

majetku, čo ideme robiť s tými záchodmi, lebo skrátka mňa ľudia budú bombardovať že či 
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áno, či nie a či čo. Takže neviem, či ideme sa k tomu nejako vyjadriť, alebo nejdeme sa 

k tomu vyjadriť.“ 

Pán Pavel Šimun: „Vlastne čo.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: No vlastne, skrátka ten projekt. že ohľadom vlastne tej 

rekonštrukcie tých verejných vecí teda dole.“ 

Pán Pavel Šimun: „Teda povedal si, že nám to pošleš, aby sme si to každý...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Mne to doniesli dneska, mi to doniesli na obed. Dal som to 

teraz ........................................................“ 

Pán Ivan Kováč: „Ja som aby ste vedeli, ja som si tie projekty pozrel. Je to dosť veľkoryse 

robené a sú to vlastne horné, dolné záchody, plus jeden vonkajší napojené na čističku, to som 

vlastne nevedel, že je...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na žumpu.“ 

Pán Ivan Kováč: „Na žumpu pardon, že funguje to cez žumpu. No ale dobre, je to tak. No 

a tam treba také práce len, dokonca sme sa tak bavili o tom, alebo teda starosta má taký názor, 

že by sa to dalo dokonca ešte veľkorysejšie robiť vzhľadom na modernejšie metódy. Ako 

napríklad záchody, ktoré sa teraz robia už pomerne vo väčšom, nepotrebujú vodu, to sú také 

moderné, vidíte to napríklad na...“      

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ja som to videl na ............. Ide len o to, že netreba veľa vody.“   

Pán Ivan Kováč: „Je tam nižšia voda. Vo Švajčiarku je toho napríklad dosť veľa. No len 

vrátim sa k tomu, že obyčajný záchod, teda pisoár, pardon pisoár, teda ako hovoríme, stojí 

nejakých 80,- € aj tak lacnejšie sú, ale toto je nejakých až do 300,- € a viac, takže to je iné. 

Proste a ešte nejaké...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „To sme ešte moc ďaleko.“ 

Pán Ivan Kováč: To sme sa bavili len teoreticky, aby ste vedeli, že o čom sme sa bavili. No 

ale aj tak si myslím, že je to dosť veľký náklad.“  

Pán Pavel Šimun: „No dobre a celková suma, alebo ja neviem. O akom balíku sa rozprávame, 

pri tej rekonštrukcii, alebo či to ešte nie je jasné, to sa pýtam. Je to v súťaži, alebo čo...“  

Pán Ivan Kováč: „No rozpočet je... projektované je to na 51 tis. € a ponuka najmenšia je na 42 

tis. €.“  

Pán Pavel Šimun: „Prosím?“ 

Pán Ivan Kováč: „Ostatné sú cez 50 tis. €, no až do 60 tis. €.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči Peter.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „No tie ponuky, chcem povedať len vlastný názor. Tiež som bol ešte 

v pondelok, kým som neodišiel. Bol som si to pozrieť v podstate ten projekt, čo ten projekt 

rieši. Tak Ivan to už načal, projekt je podľa mňa nieže veľkorysý, ale je myslím si, že 

nezmyselný. Pretože na počet ľudí, ktorý je na obecnom úrade, rozbúrať celý vrchný záchod,  

postaviť tam ja neviem, po vchod až do Zuzaninej kancelárie. Proste rozšíriť to a ďalej dole 

po celej ľavej strane budú len záchody približne tretina ženských, dve tretiny mužských 

samozrejme s pisoármi niekoľkými plus misami niekoľkými. Aj to si myslím, že je to 

prehnané. Povedzme si, načo potrebujeme také veľké záchody a na koľko akcií potrebujeme.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Na dve.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Na dve. No a rozpočty sú ako Ivan povedal, jeden 60 tis. €, dva sú 

okolo 50 tis. €, najlacnejší je 42 tis. €. Ja chcem ešte povedať to, že určite ja osobne sa 

nebránim mestských záchodom. Nazvime to mestské záchody, alebo obecné záchody, ale 

určite nie v takom rozsahu, ako je to nakreslené, určite nie. Nech to robí, som za to, aby to 

robila domáca firma. Nech je to trebárs Miky Kanďár. Je mi to absolútne jedno, ale určite nie 

v rozsahu poldruha milióna korún, to je proste nonsens.“   

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, nech sa páči, čiže tým je to vyriešené.“  



31 
 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nie ale to je to, že proste, aj mne volal napríklad Miky, alebo v tom 

zmysle, že ak chceme tie mestské záchody robiť, alebo obecné záchody robiť, bolo by treba 

ešte teraz, kým sa dá napojiť to na tú kanalizáciu, teda do tej žumpy, ako si Ty povedal, hej.  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Pozrite sa, prečo riešite v prvom rade nové napojenie. My 

naozaj netušíme, skade to staré potrubie popod ten dom ide a naozaj to netušíme.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „O tom nechcem diškurovať. Ja len chcem len povedať, že naozaj ak 

je teraz takýto čas, nech sa to spraví ešte trebárs tohto roku. Len napojenie, lebo v každom 

prípade sa bude musieť tá kanalizačná rúra napojiť do tej žumpy. No, nič iné. A to len 

hovorím, že tie nazvime to veľkorysé priestory dolné a veľkorysé priestory horné určite o dve 

tretiny nižšie.“  

Pán Pavel Šimun: „50 tis. € za záchody?“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „No treba to povedať tak, že je to nacenené v ten prospech, kde  tých 

15 -20 % môžme dať dolu, ale aj tak je to proste nonsens.“ 

Pán Ivan Kováč: „No tá Mikyho cenová ponuka je už zhruba v tom rozsahu.“  

Pán Pavel Šimun: „Je aj projekt nakreslený, hej?“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ale za 2 tis. €.“ 

Pán Pavel Šimun: „No viem, to sme zaplatili. Tak ale ja som predpokladal, že to bude 

nejakých 24 tis. €, že keď 2 400,- € projekt, tak že 10 % z ceny projektu, tak to... “  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Teraz nie 10 %. Teraz sa takto ceny projektov nepohybujú.“ 

Pán Pavel Šimun: „No ale tak krásne. Za 50 tis. € záchody.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ako, pozrite sa. Sú tam riešené tri samostatné veci, ako je na 

vás, čo bude, čo z toho urobíte a čo z toho necháte. Hovorím ako rieši sa problém ako tie 

dolné záchody si povedzme na rovinu. Je tam jeden ženský záchod, je to nevyhovujúce.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Áno, áno.“ 

Pán Pavel Šimun: „To sme sa ale dohodli, ale 50 tis. € nezdá sa to aj Tebe veľa?“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Paľo ešte raz. Ako prerábame od ............. až po vlastne 

Jarkinu miestnosť. Celé sa to dáva na záchody, aby tam bol priestor, aby to skrátka bolo 

riešené, ako to má byť. Veď dneska keď idete do tých záchodov, tak to je katastrofa.“    

Pán Pavel Šimun: „Na základe toho sme sa dohodli, že to ideme robiť, ale 50 tis. je...“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Paľo hovorím ešte raz. Sú to trojo záchodov. Je to vonkajší 

záchod, sú to dolné záchody a sú to horné záchody. Keď poviete, že horné sa robiť nebudú, 

tak sa chytí, škrtne sa. Povie sa, dolné záchody sa robiť nebudú, tak sa škrtne.“     

Pán Pavel Šimun: „Môžeme sa tak dohodnúť, že by sme toto prežuli po tom, keď budeme 

sedieť aj ohľadom týchto vecí medzi tými sviatkami?“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „A hovorím ak chceš, tak Ti dám teraz rozpis.“   

Pán Pavel Šimun: „Teraz asi ju nebudem brať, ja mám teraz ešte roboty a do Vianoc nestíham  

to, to ja nestíham. Ale medzi sviatkami ja kľudne si to prídem pozrieť.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Prídi si zobrať proste.“  

Pán Pavel Šimun: „Alebo ak sa vieme dohodnúť, tak ako sme sa rozprávali, že sa zídeme aj 

o tých ostatných veciach a budeš mať viac informácií, môžeme sa porozprávať. Ako ja tomu 

sa nebránim. Ale ja osobne si myslím, že...“     

Pán Ivan Kováč: „Ja by som k tomu vlastne možno na záver to povedal, že ja si myslím, že tie 

záchody treba opraviť.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Treba, 100 %-ne treba.“ 

Pán Pavel Šimun: „Áno, to sme sa dohodli.“ 

Pán Ivan Kováč: „V menšom rozsahu, naozaj si môžeme k tomu sadnúť, ako zmodernizovať 

to všetko, aby to bolo také... rozvody, ktoré sú nefunkčné, alebo zlé, jasne že treba. Aj to 

napojenie je to podľa mňa to skoro bez debaty, to je ako v poriadku všetko. Len asi 

v menšom, lebo zase sme síce bohatá obec, ale ako...“ 
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Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ivan zober si, že ako ja v tomto smere. Treba si naozaj rozžuť 

ten rozpočet. Lebo čo spraví každý rozpočtár. On príde a povedzme oni ťahali viem, že ťahali 

celú tú rúru vlastne až z druhej strany od brány teraz však ak nájdu tie cólové rozvody sú nie 

také staré.“  

Pán Pavel Šimun: „Počúvajte. Dohodnime sa. Zíďme sa medzi sviatkami so stavebnou 

komisiou. Zavolajme trebárs aj týchto domácich, ktorí sa tomu rozumejú, majstrov a prežujme 

to spolu.“ 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Tu ide skôr o inú vec. Ako viete, že teraz napríklad september 

až december skrátka majstra nezoženiete. Tu ide o to, že skrátka majstrov ak chcete zohnať, 

tak zoženiete hej .................... má bez problémov.“  

Pán Pavel Šimun: „Ale tak medzi sviatkami sa zíďme a porozprávame sa, dohodneme 

a povedzme dobre. Z tohto toto, toto...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „V tomto smere rozsah je na vás. Ako ja...“ 

Pán Ivan Kováč: „Lebo, vieš ako my sme napríklad mohli spraviť ten rozvod, ak to teraz musí 

sa teraz robiť.“   

Pán Pavel Šimun: „Prečo teraz sa to musí robiť.“ 

Pán Ing. Peter Sedláček: „Nemusí, ale využije sa čas do konca. Ak to chceme...“    

Pán Ivan Kováč: „Lebo ja som sa, prepáčte, že skáčem do reči. Ja som sa spytoval starostu, že 

či to bol len jeden návrh. Vieš, možno sme mali inak postupovať. Radšej najprv nejakú štúdiu, 

nejaký návrh a potom ten, ktorý sa nám páči, alebo ho upraviť a spraviť...“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Ivan, ako ja som spravil jednu jedinú vec. Rozšíril som ten 

priestor. Ten priestor je tam katastrofický. Povedzme si to na rovinu. Hovorím na jeden 

ženský záchod. Ak chceme mať pri ................ aspoň  tri ženské záchody, aby to normálne 

fungovalo. V kine sú dva ženské záchody a tam býva 100 ľudí a podľa mňa sú využité, hej. 

A to chcem povedať, že sú skrátka pri tej akcii tie tri ženské záchody sú úplne normálna vec.“  

Pán Pavel Šimun: „Ja sa s Tebou nebudem škriepiť o tom množstve záchodov, ale 50 tis. €. 

Čo ja viem?“  

Pán Ivan Kováč: „No dobre, tak sadneme si k tomu.“ 

Pán Pavel Šimun: „Ja si tiež myslím, že... plne s Tebou súhlasím, že naozaj zaslúžilo by si, 

aby tu tie záchody boli, ale toľko peňazí.“  

Pán Ing. Peter Sedláček: „Ja ak som to dobre pochopil, ide o to, že Miky Kanďár má 

napríklad rozrobené, alebo sľúbené roboty na budúci rok. Jednoducho od začiatku roka nejaké 

ja neviem v Bystrici, alebo čo. To je to jedno, už čo, ale má v podstate. Či to má odrieknuť, 

alebo nemá odrieknuť. Ja som za to, aby robil toto napríklad Miky Kanďár ale určite nie 

v tomto rozsahu. A treba mu povedať, ak súhlasíme...“ 

Pán Pavel Šimun: „Tak sa zíďme spolu s ním. Prežujme to. Lebo, čo tu zase vyriešime, nič.“    

Pán Ing. Pavol Kútny: „Ja vám chcem povedať, materiálový rozpočet. Stačí si vytiahnuť 

rozpočet a pozrieť ho, skontrolovať. Či tie jednotlivé položky sú také, ktoré tam majú byť, 

alebo ich zmeňte.“   

Pán Pavel Šimun: „Alebo ten rozsah toho projektu, Paľo tak... Hádam to nebudeme na 

obecnom zastupiteľstve riešiť.“ 

Pani Zora Garajová: „Za 50 tis. € skoro dom postavíte, nie záchody.“ 

Pán Pavel Šimun: „Menší určite.“  

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Nech sa páči sme v rôznom. V diskusii.“  

 

 

9. Diskusia.  

 

Pán starosta Ing. Pavel Zajac: „Dobre, ak nikto nič nemá.“ 
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10. Záver.  

 

Starosta sa poďakoval, poprial pekné sviatky a zastupiteľstvo bolo ukončené o 20:53 hod.  

 

 

 

Z rokovania bol vyhotovený zvukový záznam. 

 

 

 

V Ľubietovej, dňa 27.12.2016  

Zapísala: R. Boldišová  

 

 


